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Vaša varnost - naša prioriteta

Hitra dobava 
in montaža

Protihrupna 
okna & vrata

Toplotna & 
zvočna izolac�a

PROTIVLOMNA VRATA 
OKNA 
ALU VRATA 
PVC VRATA 
NOTRANJA VRATA

!

Toplotna & 
zvočna izolac�a
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Ča so pis ob či ne Kamnik, 21. junij 2019, leto 4, šte vil ka 12 

Jasna Paladin

Kamnik – Tradicionalna 
podelitev priznanj in knji-
žnih nagrad, ki vsako leto 
privabi ne le učence in nji-
hove učitelje ter ravnatelje, 
ampak tudi starše in cele 
družine, je bila letos orga-
nizirana v prenovljenem 
atriju Mekinjskega samo-
stana, ki se je v vročem po-
poldnevu izkazal za ideal-
no lokacijo.
Težo dogodku sta poleg žu-
pana Mateja Slaparja doda-
la tudi oba podžupana Jer-
nej Markelj in Sandi Uršič, 
a za politiko ta dan ni bilo 
prostora, saj so mladi uživa-
li v sproščenem povezova-
nju Saša Stareta, kultur-
nem programu in pred-

vsem pozornosti, ki jim je 
bila ta dan namenjena.
»Dragi učenke in učenci, di-
jakinje in dijaki, današnji 
dan je za vas nekaj posebne-
ga. Ponosni smo na vas, 
predvsem pa na vaše dosež-
ke in vaše prizadevno delo. 
Vaše znanje ni tako samou-
mevno, saj ste na poti šola-
nja, verjamem, trdo garali 
za to, da danes lahko sedite 
tukaj.  Izredno sem vesel, ko 
gledam mladino, ki verjame 
v to, da je znanje bogastvo in 
zaklad, ki nam ga nihče ne 
more vzeti. Zato vedno in 
povsod pogumno izberite 
tisto pravo pot. Tisto, ki bo 
uresničevala vaše sanje, us-
peh pa dosegajte s takšno 
prizadevnostjo, vztrajnostjo 
in pogumom kot doslej. 

Obilo uspeha v nadaljnjem 
šolanju in življenju, da boste 
tudi v prihodnje ponos in 
zagon naše občine in drža-
ve,« je srečo odličnjakom 
zaželel župan, nato pa pode-
lil priznanja.
Knjige so iz njegovih rok 
prejeli naslednji učenci in di-
jaki: Izak Poljanšek, Žan 
Trebušak, Anamarija Kotnik, 
Naja Lipičnik in Matic Hra-
bar iz Osnovne šole Frana 
Albrehta, Iza Škrtič, Tilen 
Novak in Sara Dobovšek iz 
Osnovne šole Stranje, Tim 
Thuma, Eva Taja Mlinarič, 
Maša Zemljič, Aneja Gorjan 
Novak in Sara Pirnat iz 
Osnovne šole Toma Brejca, 
Jernej Čuk, Toni Lah in Pia 
Fabijan iz Osnovne šole Ma-
rije Vere, Simon Lipovšek, 

Zala Perovšek in Manca Pan-
čur iz Osnovne šole Šmartno 
v Tuhinju, Denis Robinek in 
Lana Diana Doplihar iz 
Osnovne šole 27. julij Ka-
mnik, Člani glasbene skupi-
ne Before Time (Naja Lipič-
nik, Toni Lah, Aleksander 
Leon Štukelj, Peter Mandelj 
Mejač in Domen Flerin) iz 
Glasbene šole Kamnik, Juli-
jan Kumar iz Osnovne šole 
Cirius Kamnik, Blaž Adamlje 
in Tamara Belec iz Srednje 
šole Cirius Kamnik ter Tim 
Kmecl, Maša Kotnik, Maja 
Toni, Žiga Rot, Valentina 
Škufca, Urška Komatar, Vi-
tja Bizjak, Sara Kosec, Jan 
Sašek, Ema Lekan, Nana Ba-
lantič in Maša Peterka iz Gi-
mnazije in srednje šole Ru-
dolfa Maistra Kamnik.

Na zaslužene 
počitnice s priznanji
Knjižne nagrade iz rok župana je ob koncu letošnjega šolskega leta prejelo devetintrideset učencev in 
dijakov kamniških osnovnih in srednjih šol ter Glasbene šole Kamnik.

Najboljši učenci in dijaki kamniških šol z županom Matejem Slaparjem / Foto: Občina Kamnik

ŠPORT

Zmagovalka Franje
Kamničanka Tina Brelih (KD 
Alpe) je nedavno osvojila na-
slov državne prvakinje v svo-
ji kategoriji v vožnji na čas, 
dva dni za tem pa je slavila 
še na daljši trasi slovitega 
Maratona Franja.
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Jasna Paladin

Kamnik – Zavod za turizem, 
šport in kulturo Kamnik bo 
tudi letošnjo poletno sezono 
financiral dodatne linije iz 
Kamnika do priljubljenih 
turističnih destinacij. 
Tako bo od 25. junija do 31. 
avgusta in v času 49. Dne-
vov narodnih noš in oblačil-
ne dediščine, ki bodo od 5. 
do 8. septembra, zagotovlje-
nih 48 dodatnih avtobusnih 
linij, in sicer v smer izvira 
Kamniške Bistrice prek Go-
diča, v smer Snovika ter v 
smer Volčjega Potoka. Avto-

bus bo ustavljal na vseh re-
dnih postajah na poti.
Dogovor o dodatnih linijah 
sta sklenila Zavod za turi-
zem, šport in kulturo Ka-
mnik in kamniški avtobusni 
prevoznik Arriva Kam-Bus. 
Vozovnico bo potnik kupil 
na avtobusu kot običajno, 
cena vozovnice je odvisna 
od posamezne relacije. 
Več informacij o tem je na 
voljo na potniški blagajni 
avtobusne postaje Kamnik 
(01 8309 414), vozni red pa 
je objavljen tudi na spletni 
strani avtobusnega prevo-
znika.

Poleti znova dodatne 
avtobusne linije

AKTUALNO

Že več kot sto 
šestdeset uporabnikov
Avtomatiziran sistem izpo-
soje električnih koles Kam-
kolo je bil med Kamničani 
dobro sprejet. Po začetnih 
težavah je občina te dni od-
prla še dve postaji, tako da si 
je kolesa zdaj mogoče izpo-
soditi na petih mestih.

stran 3

KULTURA

Sela v očeh slikarjev
Na drugem mednarodnem 
ekstemporu C'est la vie 2019 
na Selih pri Kamniku je bilo 
oddanih dvajset likovnih del.
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UPOKOJENCI

Gorenjski upokojenci 
zbrani v Snoviku
Organizacijo tradicionalne-
ga srečanja upokojencev Go-
renjske so letos prevzeli čla-
ni Društva upokojencev Ka-
mnik, ki so 6. junija pri Ter-
mah Snovik pripravili dru-
žabno srečanje za okoli tisoč 
sedemsto svojih članov.
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Jasna Paladin

Kamnik – Na poletno pla-
ninsko sezono so pripravlje-
ni tudi v Planinskem dru-
štvu Kamnik.
V soboto, 8. junija, sta svoja 
vrata odprli obe njihovi 
koči, tako Kamniška na 

Kamniškem sedlu kot Coj-
zova na Kokrskem sedlu. 
»Zima je bila dolga, a uspe-
lo nam je izvesti nekaj inve-
sticij. Na obeh kočah smo 
posodobili fotovoltaiko, saj 
nam je veter redno lomil 
vetrno elektrarno.« 

Varno po 
planinskih poteh
Poletna planinska sezona se je začela, a gorski 
reševalci opozarjajo, da so razmere v visokogorju 
lahko še povsem zimske. Koči na Kamniškem in 
Kokrskem sedlu sta odprti, obnovljenih pa je tudi 
nekaj novih odsekov planinskih poti.

Koči na Kokrskem in Kamniškem sedlu sta odprti od 8. 
junija; na fotografiji Cojzova koča. / Foto: Jasna Paladin
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Jasna Paladin

Gozd – Slavnostno priredi-
tev ob prevzemu novega ga-
silskega vozila – cisterne z 
oznako GVC 16/25 – so sku-
paj z gasilsko veselico na 
Gozdu pripravili v soboto, 8. 
junija. 
»Današnji dan je za gasilce 
PGD Gozd in krajane KS 
Črna vsekakor praznik, saj 
uradno prevzemamo v upo-
rabo novo gasilsko vozilo. 
Več let smo se trudili, varče-
vali, se odrekali in na različ-
ne načine zbirali sredstva za 
ta nakup. Kljub temu, da v 
začetku še sami nismo vede-
li, ali bomo uspešni, smo z 
jekleno voljo vztrajali na 
poti k skupnemu cilju ter ga 
v lanskem letu tudi uresniči-

li. V oktobru smo prvič v 
zgodovini društva v gasilski 
dom pripeljali novo gasilsko 
vozilo s cisterno, ki je sodob-
no opremljeno in tako po 
opremi in dimenzijah prila-
gojeno delu na našem tere-
nu. Novo vozilo je velik na-
predek tako za PGD Gozd, 
za območje, ki ga pokriva-
mo, ter tudi za občino in Ga-
silsko zvezo Kamnik, saj je v 
primeru nesreč na razpola-
go ena gasilska cisterna 
več,« je dejal predsednik 
PGD Gozd Simon Golob in 
se zahvalil vsem, ki so na-
kup omogočili.
Kot je pojasnil predsednik 
Gasilske zveze Kamnik To-
maž Zabavnik, je PGD Gozd 
glede na kategorizacijo in 
plan nabave vozil pripadalo 

vozilo GVV-1, a na uprav-
nem odboru društva so se 
odločili, da glede na požarni 
okoliš, ki ga pokrivajo, kupi-

jo bolj učinkovito vozilo, in 
sicer GVC 16/25. S strani 
lokalne skupnosti jim je za 
nakup vozila pripadalo le to-
liko denarja, kot bi ga plačali 
za GVV-1, preostanek pa so 
morali zagotoviti sami. Ob 
tem so se soočili še z eno te-
žavo – garaža je namreč pos-
tala premajhna, zato se bodo 
lotili gradnje nove, za kar so 
že odkupili zemljišče ob ga-
silskem domu.
Novo vozilo je nadomestilo 
dosedanje, ki je bilo staro že 
27 let. Gasilsko društvo je 
ob prevzemu vozila organi-
ziralo gasilsko parado, kjer 
so se jim pridružili tudi čla-
ni Mestne godbe Kamnik, 
nagovoril jih je župan Matej 
Slapar, blagoslov pa je opra-
vil župnik Pavel Pibernik.

Novo gasilsko vozilo 
tudi blagoslovljeno
Gasilci Prostovoljnega gasilskega društva Gozd so novo gasilsko cisterno kupili in predstavili že 
jeseni, pred dnevi pa so jo ob gasilski veselici še uradno predali namenu.

Uvod v praznovanje je bila gasilska parada. / Foto: Jasna Paladin

Predsednik PGD Gozd Simon Golob, predsednik Gasilske 
zveze Kamnik Tomaž Zabavnik, župan Matej Slapar, 
občinski svetnik Dušan Papež in podžupan Sandi Uršič 

Aleš Senožetnik

Češnjice – S tradicionalno 
slovesnostjo so se v Češnji-
cah poklonili padlim bor-
cem dr. Petru Držaju, vodji 
ameriške vojne misije kape-
tanu Charlesu Fisherju, 
ameriškima oficirjema Ju-
liusu Rosenbergu in Ernstu 
Knothu ter britanskima ofi-
cirjema majorju Mathewsu 
in poročniku Edwardu Park-
su ter 17 drugim padlim par-
tizanom v Češnjicah.
Slovesnosti so se udeležili 
podpolkovnik Veleposlani-
štva ZDA Robert Huang, 
borka Valerija Skrinjar, po-
džupan Aleksander Uršič in 
predstavniki veteranskih in 
domoljubnih organizacij 
Občine Kamnik ter letošnji 
slavnostni govornik, predse-
dnik Zveze slovenskih ča-
stnikov dr. Alojz Šteiner, ki 

je med drugim poudaril, da 
je vojne žrtve, kjerkoli so se 
zgodile, treba obžalovati, da 
naj imajo označene grobove 
in obeležja, jasno pa naj bo 
tudi, kdo je bil kdo in na ka-
teri strani je streljal, umiral 
ali preživel.
»Ker so v bližini tudi druga 
obeležja povezana z drugo 
svetovno vojno in njenim 
koncem, si upam na glas po-
vedati, da je vse žrtve vojne 
treba obžalovati. Nobene 
potrebe in opravičila pa ni 
za potvarjanje zgodovine ali 
spreminjanja vloge strani v 
spopadih. Danes se tudi po 
zaslugi združene Evrope 
jasno ve, kdo je bil kdo in 
kdo je bil na pravi strani. Za 
vse mrtve pa bi lahko trdili, 
da so bili na nepravi strani, 
ker bi sicer kot živi lahko 
prispevali k ustvarjanju in 
razvoju skupnosti,« je še de-

jal Šteiner in opozoril na ne-
varnost novodobnega fašiz-
ma in ekstremnega populiz-
ma, za kar ne sme biti pros-
tora v današnjem času.
Slovesnost so popestrili čla-
ni Mestne godbe Kamnik, 

učenci Podružnične šole 
Zgornji Tuhinj pod vod-
stvom Vladke Bučevec, 
Častna enota Slovenske 
vojske in zastavonoše. Slo-
vesnost je povezovala Ivica 
Bajde.

Žrtve je treba obžalovati
V Češnjicah so v začetku junija pripravili tradicionalno slovesnost v spomin na padle med drugo 
svetovno vojno.

Slavnostni govornik predsednik Zveze slovenskih častnikov 
dr. Alojz Šteiner / Foto: Aleš Senožetnik

Jasna Paladin

Kamnik – Razstava z naslo-
vom Dobro vzgojena mla-
dina, srečna domovina, ki 
so jo pripravili Kulturno 
društvo Jože Gostič Ho-
mec, Društvo Peter Naglič 
Šmarca, KS Homec - Noži-
ce, KS Šmarca in Župnija 
Homec in je že bila na 
ogled na Homcu in v Šmar-
ci, bo do konca julija na 
ogled tudi v preddverju ob-
činske stavbe. Odprli so jo 
v sredo, 12. junija.
Razstavo, ki priča o življenju 
ob Kamniški Bistrici v ob-
dobju med obema vojnama, 
sta si med prvimi ogledala 

župan Matej Slapar in po-
džupan Sandi Uršič. Razsta-
va in z njo katalog sta drago-
cena tudi zaradi raznovr-
stnega fotografskega gradiva 
fotografa Petra Nagliča, ki je 
s fotografiranjem tako po-
membnih kot tudi povsem 
vsakdanjih dogodkov v kra-
jih pod Homškim hribom 
marsikaj iztrgal pozabi. Kro-
nika zapisov opisuje  različ-
ne pomembnejše osebnosti 
in njihove družine, kraje, 
zgodovinske dogodke, obi-
čaje, obrti in podjetništvo, 
arheološke najdbe, različna 
društva; vse našteto je moč-
no zaznamovalo preteklost 
Homca, Šmarce in okolice.

Razstava v 
prostorih občine

Avtorja razstave in istoimenskega kataloga predsednik 
Kulturnega društva Jože Gostič Homec Borut Jenko in 
predsednik Društva Peter Naglič Šmarca Matjaž Šporar 

Kamnik – Svet javnega zavoda Zdravstveni dom dr. Julija 
Polca Kamnik je v petek, 14. junija, na dopisni seji sprejel 
sklep, da med tremi prijavljenimi kandidati, ki so se potego-
vali za delovno mesto direktorja zdravstvenega doma, ime-
nuje dosedanjega direktorja dr. Saša Rebolja, specialista 
družinske medicine. Za vnovičen mandat morata soglasje k 
imenovanju skladno s statutom zavoda sicer podati še obe 
občini ustanoviteljici – Kamnik in Komenda. J. P.

Sašo Rebolj ostaja direktor zdravstvenega doma

Kamnik – Osnovna šola 27. julij Kamnik je v lanskem in leto-
šnjem letu sodelovala pri projektu Jaz, ti, mi za Slovenijo – 
stara plastenka za novo življenje in je prejela prehodni pokal 
kot najboljša šola, ki je zbrala največ plastenk. V tekmovanju 
so sodelovali slovenski vzgojno-izobraževalni zavodi, na 
Osnovni šoli 27. julij Kamnik pa so zbrali več kot sedem kilo-
gramov plastenk na učenca. Pri zbiranju jim je pomagal tudi 
Peter Uršič iz Okrepčevalnice na Sv. Primožu. Skupaj s pre-
hodnim pokalom so prejeli tudi 1500 evrov denarne nagrade, 
ki jo bo šola namenila za nakup nove športne opreme. J. P.

Zbrali največ odpadnih plastenk
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POLETNI OBRATOVALNI ČAS 
KNJIŽNICE FRANCETA BALANTIČA KAMNIK 

(od 1. 7. do 31. 8. 2019)

Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik:  
Ljubljanska 1, 1240 Kamnik

ponedeljek, torek, sreda: od 13.00 do 19.00 
četrtek, petek: od 9.00 do 15.00  

sobota: zaprto

Knjižnica Šmarca: Trg padlih borcev 2, 1241 Kamnik
ponedeljek, torek: od 14.00 do 19.00 

četrtek od 9.00 do 15.00 
sreda, petek in sobota: zaprto

Knjižnica Komenda: Glavarjeva ulica 37, 1218 Komenda
ponedeljek, torek: od 13.00 do 19.00 

petek: od 9.00 do 15.00 
sreda, četrtek in sobota: zaprto

Knjižnica Motnik: Motnik 8, 1221 Motnik
sreda: od 16.00 do 19.00 
petek: od 12.00 do 15.00 

ponedeljek, torek, četrtek in sobota: zaprto

Potujoča knjižnica: ne vozi
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Voščilo in vabilo župana Občine Kamnik  
Mateja Slaparja na proslavo ob dnevu državnosti

Spoštovane občanke,  
spoštovani občani,

dovolite mi, da vam iskreno čestitam ob 28. obletnici 
razglasitve samostojne Republike Slovenije. Različne  
organizacije in posamezniki so v času osamosvojitvene 
vojne ponosno, odločno in hrabro branili meje naše  
države z željo po samostojni republiki in željo po svobodi. 
To je bil čas, ko sta nas vodila ekipni duh in vztrajnost, ki 
sta Slovenkam in Slovencem tako zelo blizu. Hvaležnost 
za vse to pa moramo izkazovati s slovesnostmi – ena od 
njih bo tudi v Kamniku. Zato ste vljudno vabljeni, da se 
nam ob dnevu državnosti pridružite v torek, 25. junija 
2019, ob 20. uri v čudovitem okolju Mekinjskega  
samostana. Ob Mestni godbi Kamnik bodo kulturni 
program, obarvan v barve slovenske zastave, popestrili 
kamniški umetniki. V primeru slabega vremena bo  
slovesnost potekala v Domu kulture Kamnik. 

Vsem občankam in občanom iskreno čestitam  
ob 28-letnici naše ljube države Slovenije! 

Vaš župan Matej Slapar

Jasna Paladin

Kamnik – Ob glavni avtobu-
sni postaji v Kamniku so v 
soboto, 8. junija, tudi ura-
dno pognali sistem Kamko-
lo in ga predstavili številnim 
občanom.

V okviru sistema bo zgraje-
nih šest izposojevalnih po-
staj s terminali, v obtoku pa 
bo trideset električnih koles. 
Tri postaje so delovale prva 
dva tedna od odprtja, in si-
cer na glavni avtobusni po-
staji, pri knjižnici in pri 
Qlandii, v začetku tega te-
dna sta zaživeli še postaji pri 
pošti na Duplici in pri kul-
turnem domu, jeseni pa 
bodo postavili terminal še 
na glavni železniški postaji.

Prvi v Sloveniji
»Prav s ponosom danes od-
piramo sistem Kamkolo. To 
je projekt, ki je v svetu že v 

dobrem razmahu, v Sloveni-
ji pa je Kamnik zdaj prva 
občina, ki ponuja izposojo 
zgolj električnih koles na za 
to posebej zgrajenih termi-
nalih. To je eden od spreje-
tih ukrepov v sklopu spreje-
te strategije trajnostne mo-

bilnosti, ki nas opominja na 
to, da se moramo vsi skupaj 
počasi začeti navajati na 
nove oblike mobilnosti, vse 
s ciljem, da naš planet čim 
bolj obvarujemo pred ško-
dljivimi vplivi. Če bo sistem 
zaživel – kar je odvisno 
predvsem od vas, Kamniča-
nov – ga bomo v prihodnje 
še nadgradili, in sicer po va-
seh v drugih delih občine in 
turističnih krajih,« je na od-
prtju povedal župan Matej 
Slapar, ki mu je tudi pripa-
dla čast prve izposoje.
Izposoja koles je brezplač-
na, se pa morajo uporabniki 
registrirati in plačati deset 
evrov letne članarine. To je 

doslej naredilo že več kot sto 
šestdeset občanov. Registra-
cijo lahko opravijo v prosto-
rih TIC Kamnik, kjer dobijo 
kartico in kodo, s katero si 
nato lahko izposodijo in tudi 
vrnejo kolo. Izposoja je 
omejena na 14 ur tedensko. 

Kolesa so električna, imajo 
košaro na sprednjem krmi-
lu in nastavljiv sedež, na 
spletni strani kamkolo.si ali 
na posebni aplikaciji pa je 
možno tudi od doma pogle-
dati, na kateri postaji je na 
voljo koliko koles.

Uporaba sistema je zelo 
preprosta
Sistem je plod slovenskega 
znanja; razvili so ga v Šol-
skem centru Velenje, kolesa 
slovenskega proizvajalca Kr-
pan je dobavilo podjetje Vi-
zija Sport, za vsakodnevno 
premeščanje (po potrebi) in 
servisiranje koles pa bo 

skrbelo kamniško podjetje 
Špica šport. 
Uporaba koles je, kljub temu 
da so električna, nadvse pre-
prosta, kar je zbranim 
predstavil Igor Doler iz Šol-
skega centra Velenje. Na ter-
minalu kartico, ki smo jo 
prejeli ob registraciji, pribli-
žamo k za to označenemu 
mestu. Na ekran, ki nas vodi 
po vseh postopkih, vpišemo 
štirimestno kodo, jo potrdi-
mo, pri čemer se nam poka-
že tloris terminala z razpolo-
žljivimi kolesi (zelene barve). 
Enega izberemo, na izbra-
nem stebričku pritisnemo 
gumb in s tem sprostimo 
zaklep. Kolo je tako že uspeš-
no izposojeno in čas naše 
izposoje teče. Pri vračilu mo-
ramo kolo natančno name-
stiti v sprednje in zadnje vo-
dilo na tleh in ga poriniti v 
zaklep. Da je kolo prepozna-
no in s tem uspešno vrnjeno, 
nam potrdi tudi pisk na ter-
minalu. In še nekaj tehnič-
nih nasvetov: »Pred izposojo 
in izbiro kolesa preverite, ali 
ima kolo dovolj napolnjeno 
baterijo. Polnost baterije 
kaže indikator na levi strani 
zadnjega kolesa, najbolje je, 
če sveti zelena lučka. Tudi 
kolo s prazno baterijo boste 
sicer lahko vozili, a nepri-
merno težje. Preverite tudi, 
ali ima kolo napolnjene 
pnevmatike in je tudi sicer 
brezhibno. Če ni, sedež obr-
nite v nasprotno smer, s či-
mer drugim uporabnikom 
in vzdrževalcu sistema spo-
ročite, da je kolo potrebno 
popravila. Postaje in kolesa 
so sicer dvakrat dnevno 
pregledani,« je še povedal 
Igor Doler in dodal, da so vsa 
navodila za uporabo, izposo-
jo in vrnitev zapisana tudi na 
vsakem terminalu, kjer je 
objavljena tudi telefonska 
številka v primeru kakršnih 
koli težav uporabnikov.

Že več kot sto 
šestdeset uporabnikov
Avtomatiziran sistem izposoje električnih koles Kamkolo je bil med Kamničani dobro sprejet. Po 
začetnih težavah je občina te dni odprla še dve postaji, tako da si je kolesa zdaj mogoče izposoditi na 
petih mestih od Doma kulture Kamnik do Qlandie na Duplici.

Predstavitev sistema Kamkolo je med občani naletela na precej zanimanja. / Foto: Jasna Paladin

Jasna Paladin

Kamnik – Kako povezati kul-
turo, kreativnost in opušče-
ne industrijske objekte? 
Na to vprašanje bo v prihod-
njih treh letih skušal odgo-
voriti projekt Stimulart, ki 
ga v Kamniku vodi Zavod za 
turizem, šport in kulturo 
Kamnik v sodelovanju z Ob-
čino Kamnik. Direktor ome-

njenega zavoda dr. Tomaž 
Simetinger je v Budimpešti 
podpisal pogodbo o sodelo-
vanju s partnerji iz Italije, 
Madžarske in Nemčije.

Industrijska dediščina je 
pomembna
»Gre za pilotni projekt, ki se 
ukvarja z izzivom srednje 
velikih mest, ki so gospodar-
sko razvita in ki želijo dodat-

no razviti ustvarjalne dejav-
nosti in privabiti k sodelova-
nju kreativne mlade talente. 
Eden od ciljev projekta je 
poudariti pomen industrij-
ske dediščine. Poudarek po 
predvsem na vprašanju ar-
hitekture in dizajna. Poveza-
li se bomo tudi s Fakulteto 
za arhitekturo Univerze v 
Ljubljani. K sodelovanju pa 
bomo skušali pritegniti tudi 

gospodarstvo, ki bi v kulturi 
in umetnosti videlo svojo 
priložnost,« pojasnjuje dr. 
Tomaž Simetinger.
Triletni projekt je vreden 
pol milijona evrov. Večino 
sredstev pa bo Zavod za turi-
zem, šport in kulturo Ka-
mnik pridobil iz Evropskega 
sklada za regionalni razvoj 
na razpisu programa Inter-
reg Central Europe.

Kultura in nekdanja industrija
Občina Kamnik se je lotila triletnega projekta Stimulart, vrednega pol milijona evrov.

Kamnik – Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo, 
Javna agencija SPIRIT Slovenija ter DOBA Fakulteta so prip-
ravili izobraževanje za mestne menedžerje, ki so se ga ude-
ležili predstavniki občin iz vse Slovenije, tudi Kamnika. Na-
men izobraževanja je bil razvoj kompetenc mestnih mene-
džerjev za lažje upravljanje mestnih središč s ciljem obudi-
tve središč in zagotovitve trajnostnega razvoja za kakovo-
stno bivanje prebivalcev in obiskovalcev. Slavnostna podeli-
tev certifikatov je bila 13. junija na Ljubljanskem gradu. Do-
godka se je v imenu Občine udeležil podžupan dr. Jernej 
Markel, certifikat pa je prejela višja svetovalka za gospodar-
ske javne službe Liljana Juhart Mastikosa. J. P.

Usposabljanje za mestne menedžerje
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9. 6. se je odvil že 4. Pohod 
ob reki, ki povezuje občini Ka-
mnik in Domžale. V Šmarci do 
sklenitve kamniškega dela poti 
z domžalskim manjka le nekaj 
100 m dolg odsek. Prepričan 
sem, da občinska uprava prip-
ravlja dokumentacijo in vodi 
dialog za pridobitev zasebnih 
zemljišč, po katerih bi zgradili 
manjkajoči del. Če letošnje 
leto namenimo tem nalogam, 
bi v letih 2020 in 2021 ta del 
poti uspešno dokončali, vključ-
no z ureditvijo novega večna-
menskega igrišča v Šmarci.
Sicer pa se Občina Kamnik po-
teguje za nepovratna sredstva 
za gradnjo kolesarske povezave 
Kamnik–Godič oz. Kamnik–St-

ranje, odvisno od tega, na kate-
ri breg Kamniške Bistrice bo 
trasa umeščena. Glede na na-
črte, da bi bil severni del nekda-
njega KIK namenjen športu, re-
kreaciji in turizmu, se zavzemam 
za traso na desnem bregu Bi-
strice s povezovalno brvjo do 
Godiča, na levi breg. Ta poveza-
va bi zelo povečala prometno 
varnost pešcev in kolesarjev.
Poleg kolesarskih in pešpoti 
je pomembna tudi umestitev 
športno-rekreacijskih površin 
in parkovne opreme v njihovo 
neposredno bližino. Kot sem 
pred nekaj leti že izpostavil, 
naša občina nima trim steze, 
zato predlagam, da se ob re-
kreacijski osi vzdolž Kamniške 
Bistrice postavijo točke s tovr-
stno opremo, kar bo omogo-
čalo zdravo preživljanje pro-
stega časa v naravi.
Čas je za urejeno javno pot, ki 
povezuje življenje ob naši reki.

Bogdan Pogačar,  
vodja svetniške skupine  
NSi Kamnik
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Za pot, ki povezuje

Jasna Paladin

Godič – Krajani Godiča so 
pred dnevi županu Mateju 
Slaparju napisali pismo, v 
katerem ga znova opozarja-
jo na nepravilnosti na ob-
močju Slovenia Eco Resorta 
in občino naprošajo, naj 
tamkajšnjemu lastniku ne 
izdaja dovoljenj za poveča-
nje hrupa.
»Spoštovani župan, poši-
ljam vam fotografijo, na ka-
teri se lepo vidi, da se naj-
boljše kmetijsko zemljišče, 
na parcelni številki 342, k.o. 
Godič, uporablja za kampi-
ranje in počitniške avto do-
move in ne za kmetijske 
dejavnosti, kot to zahteva 
predpisana in veljavna za-
konodaja. Glede na dejstvo, 
da lastnik kmetijskih ze-
mljišč ne spoštuje veljavne 
zakonodaje, vas naprošam, 
da v skladu s svojimi pri-
stojnostmi tudi ukrepate in 
zagotovite, da se bo najbolj-
še kmetijsko zemljišče upo-
rabljalo v kmetijske name-
ne. Prav tako vas v imenu 
krajanov Godiča, ki živimo 
v najbližji okolici, napro-

šam, da občinski organ izda 
dovoljenje za povečanje 
hrupa v Ekoresortu, ko 
bodo izpolnjeni vsi zahteva-
ni pogoji za izvajanje prire-
ditev. V trenutni situaciji, 
ko so izdane pravnomočne 
odločbe za nelegalne objek-
te toplarja, paviljona in 
ostalih 16 počitniških hišic, 
razglednega stolpa, kapeli-
ce, prostorov, namenjeni za 
sanitarije, in parkirišče na 
severnem delu ter je neure-
jen dostop na preozkih ce-
stah, menimo, da pogoji za 
izvajanje prireditev v nele-
galnih objektih niso dovo-
ljeni in tako posledično 
niso izpolnjeni pogoji za 
izdajo dovoljenja za pove-
čan hrup na lokaciji Ekore-
sorta. Prav tako bi dodal, da 
smo krajani plačali vse pri-
spevke za spremembo ze-
mljišč in ostale komunalne 
prispevke, medtem ko la-
stnik Ekoresorta Občini Ka-
mnik ni plačal ničesar. V 
imenu sokrajanov, ki smo 
zaradi izvajanja prireditev v 
Ekoresortu s povečanim 
hrupom in prometom moč-
no prizadeti in naše življe-

nje ne poteka več v normal-
nih življenjskih pogojih, se 
vam za razumevanje naših 
težav že vnaprej zahvalju-
jem,« je v pismu v imenu 
krajanov zapisal Robin Maj-
nik in priložil pravnomoč-
ne odločbe, ki dokazujejo 
njegove obtožbe.

Organizator mora izvajati 
meritve hrupa
Na občini so nam pojasnili, 
da občina dovoljenje za 
hrup izdaja v skladu z Ured-
bo o načinu uporabe zvoč-
nih naprav, ki pa ne predpi-
suje, da je pogoj za izdajo 
tega dovoljenja gradbeno, 
uporabno ali katerokoli dru-
go dovoljenje za obstoječi 
objekt. »Na podlagi vloge 
stranke Palmieri d.o.o. za 
pridobitev dovoljenja za za-
časno čezmerno obremeni-
tev okolja s hrupom med 13. 
in 16. junijem (med 18. in 1. 
uro), za prireditve v okviru 
evropskega srečanja Gold 
Wing, je Občina Kamnik 11. 
6. 2019 izdala dovoljenje za 
začasno čezmerno obreme-
nitev okolja s hrupom. 

Stranki je bilo izdano dovo-
ljenje za uporabo dveh zvoč-
nikov (200 W) na prireditve-
nem prostoru, s tem da raz-
dalja od zvočnikov do naj-
bližjih stavb ne sme biti 
manjša od 120 m, delovanje 
zvočnih naprav pa mora biti 
prilagojeno, tako da emisije 
hrupa pri stavbah z varova-
nimi prostori ne bodo prese-
gale kritične večerne obre-
menitve 80 dBA in kritične 
nočne obremenitve 75 dBA 
za III. stopnjo varstva pred 
hrupom,« so nam zapisali v 
odgovoru.
In kaj pravi župan Matej 
Slapar? »V skladu z določili 
Uredbe smo organizatorju 
naložili, da mora v času pri-
reditev izvajati meritev hru-
pa, v tridesetih dneh po za-
ključku pa Občini Kamnik 
posredovati poročilo. Če 
bodo ugotovljene kršitve v 
zvezi z izvajanjem priredi-
tev, bo pristojni občinski 
organ obvestil inšpektorja, 
pristojnega za varstvo oko-
lja. Seveda si pa želimo, da 
to ne bo potrebno in da bo 
organizator prireditve izpe-
ljal zgledno.«

Krajane motijo 
hrupne prireditve
V Slovenia Eco Resortu so minuli konec tedna gostili evropsko srečanje ljubiteljev motorjev Gold 
Wing, a sicer odmevna prireditev ni navdušila tamkajšnjih krajanov, ki občini očitajo, da z izdajo 
dovoljenj podpira turistični kompleks, ki dovoljenj za obratovanje nima.

Bojana Klemenc

Kamnik – Poletna muzejska 
noč vsako leto poteka tretjo 
soboto v juniju. V največji 
akciji slovenskih muzejev in 
galerij, ki od poznega popol-
dneva do polnoči brezplač-
no odprejo svoja vrata, že od 
samega začetka sodeluje 
tudi Medobčinski muzej Ka-
mnik. Zanimiv program v 
muzeju na gradu Zaprice so 
letos posvetili glasbi in glas-
beniku ter besedilopiscu 
Ferryju Souvanu.
»Program je namenjen obi-
skovalcem vseh starosti, 
družinam in posamezni-
kom, tistim, ki pogosto obi-
skujejo muzeje, predvsem 
pa tistim, ki vanje poredko 
ali pa sploh ne zahajajo. 
Ljudje vidijo, da je v muze-
jih in galerijah zabavno in 
se tako z veseljem vračajo. 
Še posebej pa so takšni do-
godki pomembni za vzgojo 
novih občinstev,« razlaga 
mag. Zora Torkar, direktori-
ca Medobčinskega muzeja 
Kamnik. Za najmlajše so v 

muzeju pripravili družinsko 
delavnico Vinilni časi s ki-
parko Nino Koželj, na kateri 
so otroci barvali vinilne 
plošče, istočasno pa je pote-
kalo javno vodstvo kustosi-
nje Janje Železnikar po mu-
zejskih razstavah s poudar-
kom na projektu vseh go-
renjskih muzejev Neverjet-
ne gore.
Vrhunec večera je predsta-
vljalo odprtje izredno zani-
mive priložnostne razstave 
Ferry Souvan 100, ki jo je 
pripravil in predstavil avtor 
Marko Kumer. Razstava, ki 
je v dveh delih nameščena 
na dvorišču in v drugem 
nadstropju muzeja, pred-
stavlja besedilopisca, skla-
datelja, instrumentalista in 
podjetnika, ki ga poznamo 
tudi kot avtorja besedil 
Tam, kjer murke cveto, Ve-
čer na Robleku, Moj črni 
konj in Na mostu. Na odpr-
tju so bili prisotni tudi po-
sebni gostje, Barbra in To-
maž Souvan ter prva pevka 
Souvanove zasedbe Snežka 
Vavpetič. Prijeten večer se 

je zaključil s koncertom za-
sedbe Belin v sestavi Neža 
Drobnič Bogataj, Matic 
Smolnikar, Vanja Dizdare-
vić in Stefan Samardžić, ki 

so z živahnimi ritmi in tudi 
s priredbami popevk, ki jih 
je napisal Ferry Souvan, 
navdušili številne poslušal-
ce v atriju muzeja.

Nova priložnostna razstava
Slovenijo je v soboto, 15. junija, znova povezala Poletna muzejska noč, že 17. po vrsti, pri kateri že 
od samega začetka sodeluje tudi Medobčinski muzej Kamnik.

Za najmlajše so v muzeju pripravili družinsko delavnico 
Vinilni časi s kiparko Nino Koželj. / Foto: Bojana Klemenc

Žaklina Zdravkovič, 
svetnica Liste Dušana 
Papeža

Tako kot pokriti bazen so ena 
izmed všečnih tem pred vsaki-
mi volitvami tudi obljube o 
zagotovitvi manjkajočih par-
kirnih mest. 
Težave s parkirnimi mesti so 
predvsem v centru mesta in na 
obrobju v blokovskih naseljih. 
Svetniška skupina Liste Duša-
na Papeža je že v prejšnjem 
mandatu postavila svetniško 
vprašanje na temo ureditve 
parkirnih mest. Takrat smo 
poudarili izgubo 25 parkirnih 
mest v blokovskem naselju na 
Klavčičevi ulici, ker je bil za-
radi varnosti pešcev narejen 
nov zaris parkirnih mest. 
Nato je Lista Dušana Papeža 
ponudila rešitev za ponoven 
zaris parkirnih mest na Klav-
čičevi ulici, s katero bi ponov-
no vzpostavili izgubljena par-
kirna mesta in hkrati pridobili 
še nova. Odgovor občinske 
uprave je takrat bil, da je treba 
najprej narediti analizo in na 
podlagi analize izbrati naju-
godnejšo rešitev. Izbira bi mo-
rala biti cenovno sprejemljiva 
za občinski proračun, seveda 
pa tudi za stanovalce. Stano-

valci si namreč želijo obdržati 
čim več travnatih površin oko-
li blokov, saj te zvišajo stan-
dard bivanja in nudijo prostor 
za igro otrok. Z enakimi teža-
vami kot na Bakovniku se so-
očajo tudi občani na Duplici. 
Vsi občani pa občutijo težave s 
parkirnimi mesti, ko obiščejo 
zdravstveni dom, kulturni 
dom in športno dvorano pri 
Osnovni šoli Frana Albrehta. 
Zato menim, da je treba prip-
raviti rešitve z nujnimi anali-
zami vred za vsa območja v 
občini Kamnik, ki imajo večjo 
koncentracijo prebivalstva, in 
območja, kamor zaradi različ-
nih razlogov prihaja veliko 
obiskovalcev. Videti je, da le 
trgovski centri nimajo težav s 
parkirišči.

Mnenje občinske svetnice

Problem parkirišč 
v občini Kamnik

Kamnik – Poročali smo že, da je Kamnik po zaslugi Zavoda 
za turizem, šport in kulturo Kamnik prejel zlati znak Slove-
nia Green Destination, s katerim se lahko pohvali le osem 
občin. Zlati znak sta župan Matej Slapar in direktor Zavoda 
za turizem, šport in kulturo Kamnik dr. Tomaž Simetinger v 
sredo, 19. junija, slovesno pritrdila na  vhod TIC točke na 
Glavnem trgu, kjer bo na trajnostno naravnanost kamniške-
ga turizma opominjal turiste in obiskovalce občine. J. P.

Zlati znak je pritrjen
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Bodi zdrava, domovina,
Mili moj slovenski kraj!
Ti prekrasna, ti edina,
Meni zemeljski si raj!

Drage Kamničanke in spoštovani Kamničani!
V upanju na svetlo prihodnost vam ob dnevu državnosti 

iskreno čestitamo in želimo ponosno praznovanje.

Občinski odbor SDS Kamnik

25. junij

čestitamo ob 
dnevu državnosti
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S spoštovanjem države  
kažemo svojo zavest.

Čestitamo ob dnevu državnosti,  
Lista Dušana Papeža

Jasna Paladin

Kamnik – Združenje, v kate-
rem sodeluje šest občin, s 
tem festivalom povezuje obe 
strani Alp in poudarja po-
men rekreacije, skrbi za 
naravo in čisto vodo. Vsaka 
od šestih občin – Kamnik, 
Jezersko, Solčava, Luče, 
Preddvor in Cerklje – je 
pripravila pester program, 
še posebno bogat bo prav na 

Kamniškem. Med glavnimi 
dogodki organizatorji pou-
darjajo Gorniški filmski ve-
čer na Starem gradu: The 
Down Wall (petek, 21. junij, 
ob 21.30). V soboto, 22. juni-
ja, bo v Snoviku pohod po 
podeželju, na veliki planini 
vodeni ogled, v Tunjicah pa 
Tunjiška literarna transver-
zala. V nedeljo, 23. junija, 
bo v Kamniški Bistrici vo-
den ogled zanimivosti.

Pohodniški festival tudi 
na Kamniškem

Pohodniški festival v Kamniško-Savinjskih Alpah, 
pri katerem sodeluje šest občin, bo letos med 21. 
in 23. junijem.

»Na Kokrskem sedlu za zdaj 
ostaja, na Kamniškem pa je 
ne bomo več uporabljali, 
čeprav se bomo od nje težko 
poslovili – marsikdaj nam 
namreč prav pride več elek-
trike. Na Kamniškem sedlu 
smo z žarom in plinsko pe-
čico posodobili kuhinjo, saj 
so potrebe gostov vse večje, 

na Kokrskem sedlu pa smo 
namestili spletno kamero, 
na kateri bo mogoče preveri-
ti vremenske razmere, in 
uredili dvorišče. Kupa pe-
ska, ki je marsikoga motil, 
zdaj torej ni več,« nam je 
povedal predsednik Planin-
skega društva (PD) Kamnik 
Marko Petek in dodal, da 
oskrbnika na obeh kočah os-
tajata ista.

Dan Kamniških planin 
letos v dolini
Že tradicionalno kamniški 
planinci začetek poletne pla-
ninske sezone obeležijo z 
Dnevom kamniških planin, 
ki pa letos prinaša korenito 
spremembo. »Dogodek, 
naše društvo in hribe želi-
mo približati tudi tistim, ki 
v gore ne morejo (več), zato 
bomo tradicionalno priredi-
tev letos prvič pripravili v 
dolini – Pri Jurju v Kam-
niški Bistrici,« pravi Petek. 
Dan kamniški planin bo v 
nedeljo, 30. junija. Predsta-
vili se bodo posamezni od-
seki PD Kamnik, organizi-
ran pa bo tudi zanimiv po-
hod po dolini Kamniške Bi-
strice.  Razstavljene bodo 
prispele slike otrok kam-
niških osnovnih šol z nate-
čaja V hribih se dela dan, tri 
izmed njih pa bodo tudi 
nagrajene.  Od 10. ure nap-
rej se bodo odvijale različne 
dejavnosti za mlade planin-
ce, družine in odrasle. Med 
drugim se bodo planinci v 
osrčju kamniških planin 
lahko spoznali z delom mar-
kacistov, se preizkusili v ple-
zalnih igrah, obnovili zna-
nje prve pomoči ter se ude-

ležili lova na zaklad. Ob 13. 
uri  bodo nadaljevali s kul-
turnim programom. Pogo-
varjali se bodo z znanimi 
kamniškimi planinci, za 
glasbo ter širjenje planinske 
pesmi pa bodo poskrbeli 
pevci Lire, citrar Tomaž Pla-
hutnik s pevko Ano Pla-
hutnik in mladi glasbeniki 
družine Rakar. Za prijetno 
druženje po končanem kul-

turnem programu pa bodo 
poskrbeli Sprukci z glasbo, 
ki bo zadovoljila najrazlič-
nejše okuse.

Pot do Osredka 
prenovljena in varna
Druženje planincev je lahko 
prijetno in zabavno, če je 
njihova pot do vrha in nazaj 
v dolino varna, varna pa je, 
če so planinske poti vzdrže-
vane. Zato so tudi to pomlad 
markacisti PD Kamnik iz-
vedli nešteto prostovoljnih 
ur dela in prenovili kar ne-
kaj odsekov. 
Nedavno so zaključili zah-
tevno obnovo odseka pla-
ninske poti Bistričica–Sle-
vo–Osredek–Krvavec, na 
delu, ki se mu reče V jamah 
in je bil zaradi podora od 
marca zaprt. »Delali smo 
na dveh odsekih, prvi je bil 
dolg trideset metrov, drugi 
še enkrat toliko. Preizkusili 
smo neke nove prijeme in 
nov sistem vzdrževanja, saj 
smo skušali najti stik s 
trdno podlago, v katero smo 
zvrtali luknje in fiksirali 
jeklene kline, nanje pa prič-
vrstili macesnove brune. 
Les, ki je zares kakovosten, 
smo ob pomoči Planinske-
ga društva Kamnik in Zavo-
da za turizem, šport in kul-
turo Kamnik kupili na pla-
nini Podvežak, tako da ima-
mo zdaj tudi zalogo za ne-
kaj let. Dober macesnov les 
vzdrži po trideset let, smre-
kov, ki je sicer mnogo ce-
nejši, pa niti deset let ne,« 
nam je povedal načelnik 
kamniških markacistov, 
tudi inštruktor markacistov 
PZS in dolgoletni podpred-

sednik PD Kamnik Zdravko 
Bodlaj, ki je markacist že 
več kot dvajset let. 
Pri delovni akciji na Osred-
ku so sodelovali še Tomaž 
Zaveršnik, Martin Breznik, 
Boštjan Balantič, Ksenija 
Bodlaj, Cveto Balantič, Fran-
ci Skok in Alojz Petek. Na-
mestili so lesene stopnice, 
napeljali jeklenice, pot pa 
bodo tudi na novo markirali.

Letos jih čaka tudi obnova 
poti na Skuto, ki je iz smeri 
Malih podov zaprta že eno 
leto. Pot je uvrščena tudi na 
seznam planinskih poti, za 
katere planinci lahko glasu-
jejo v posebni akciji Planin-
ske zveze Slovenije. Zmago-
valna pot med enajstimi 
predlogi bo deležna obnove, 
glasovanje pa poteka še do 
25. junija.
Delovne akcije so markacisti 
imeli tudi na Koželjevi poti, 
na poteh na Kamniško in 
Kokrsko sedlo (ki ju morajo, 
ker sta zelo obiskani, obnav-
ljati vsakoletno), na Stari 
grad, na Košutno, od Jurčka 
na Veliko planino …, njiho-
vo delo pa se bo nadaljevalo 
še vse poletje.

Planinci, ne delajte 
bližnjic in ne uničujte 
tabel!
Čeprav so nekatere planin-
ske poti zaprte, kar je jasno 
označeno, planinci opozoril 
ne upoštevajo in kljub vse-
mu hodijo po poteh. »Mi 
poti ne zapremo kar tako, 
vedno za to obstaja zelo do-
ber razlog, zato pozivam 
planince, da takšna opozori-
la zares upoštevajo. Prav 
tako jih prosimo, naj hodijo 
le po nadelanih poteh in naj 
ne delajo bližnjic, saj s tem 
obremenjujejo naravo in 
uničujejo urejene poti. Ve-
deti moramo tudi to, da so 
poti povečini speljane po za-
sebnih zemljiščih in da mo-
ramo spoštovati dobro voljo 
lastnikov, ki soglašajo s tem, 
da na njihovem urejamo 
planinske poti. Prav tako ne 
uničujte in ne obračajte 

smernih tabel,« poziva Bod-
laj in opozarja, da so table 
nedavno nepridipravi obra-
čali pri soteski Predaselj.

V dolini poletje, v gorah 
lahko še zima
Čeprav je v dolini že pravo 
poletje, so v visokogorju raz-
mere še vedno zimske, zato 
je treba pred obiskom gora 
dvakrat premisliti o izbiri ci-
lja, preveriti razmere, se 
skrbno pripraviti na turo in 
izbrati primerno opremo, 
opozarjajo na Planinski zve-
zi Slovenije.
»V gorah je trenutno še ved-
no zima, sneg pokriva posa-
mezne planinske poti in 
predvidevamo, da se bo ob-
držal še pozno v avgust. 
Sneg je trd in zbit, čez dan 
se zmehča, ponoči pa po-
novno zmrzne. Takšne 
snežne zaplate je mogoče 
prečiti le z ustrezno opre-
mo, to so visoki planinski 
čevlji, cepin in dereze, na 
glavo pa sodi čelada, ki je 
obvezna tudi povsod, kjer 
poti potekajo pod stenami, 
saj je skala po dolgi zimi 
krušljiva. Grožnjo za zdrs 
predstavlja tudi tanek led, ki 
se ustvari na koncu snežišča 
in je pomešan z blatom in 
peskom skoraj neviden. Ko 
s čevlji stopimo na ledeno 
zaplato, in če se pod našo 
težo ne zlomi, lahko zdrsne-
mo in se poškodujemo. Za-
radi taljenja snega ob skalah 
oz. balvanih nastajajo robne 
zevi ali samo luknje, ki so 
zgoraj še vedno pokrite s 
snegom. Za planince to 
predstavlja nevidno past, ki 
se ob obremenitvi podre in 
pademo vanjo, pri čemer si 
lahko poškodujemo noge ali 
se udarimo v glavo,« je tre-
nutne razmere in pasti v go-
rah opisal strokovni sodela-
vec PZS in alpinistični in-
štruktor Kamničan Matjaž 
Šerkezi, ki je kot gorski re-
ševalec te dni veliko v akciji. 
Opozarja, da je treba pred 
obiskom gora dvakrat pre-
misliti o izbiri cilja in skrb-
no preveriti razmere. »Sve-
tujemo, da se planinci pred 
odhodom na turo pri oskr-
bnikih planinskih koč poza-
nimajo o razmerah na poti 
in turo prilagodijo razme-
ram in osebnim izkušnjam. 
Če pridejo do zaplate snega, 
ki pokriva planinsko pot, in 
s sabo nimajo vse potrebne 
opreme za prečenje sneži-
šča, naj se obrnejo. Prav 
tako odsvetujemo vožnjo, 
dričanje po snegu, saj lahko 
kaj hitro izgubimo nadzor 
nad hitrostjo in se ne more-
mo več ustaviti. Čeprav so 
temperature v dolini pov-
sem poletne, so jutra in ve-
čeri v gorah hladni, presene-
tijo pa nas lahko že nevihte, 
ki jih spremljajo strele,« je 
še opozoril Šerkezi.

Varno po 
planinskih poteh
31. stran

Zahtevna prenova odseka poti na Osredek je končana. / Foto: Zdravko Bodlaj
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Zanimivosti

petek, 21. junija 2019

Kartini Djalil

Kamnik – SpeciAlps je pro-
jekt, pri katerem sodelujejo 
občine Kamnik, Kranjska 
Gora in Bohinj. Njegov cilj 
je prepoznavanje naravnih 
bogastev ter njihovo ohra-
njanje in vrednotenje. Pro-
jekt SpeciAlps naj bi vzpod-
bujal regije h krepitvi narav-
ne pestrosti alpskega prosto-
ra na medobčinski ravni. 
Prebivalcem naj bi omogočil 
doživljanje narave kot izku-
šnjo v vsakdanu.
Ob prihodu smo si najprej 
ogledali pestrost travniških 
vrst na terenu, na travniku, 
ki ni tretiran. To pomeni, da 
že vrsto let ni bil podvržen 
gnojenju in drugim obdela-
vam (npr. škropljenju s 
herbicidi, insekticidi). Pre-
senetilo nas je, kako se ra-
znovrstnost cvetja spremi-
nja že na enem samem trav-
niku, ki je na enem koncu 
morda malce bolj podvržen 
vlagi. Tam ga »sončijo« zla-
tice (ki jih, mimogrede, za-

radi možne povzročitve pre-
bavnih motenj mukajoče in 
druge prebivalke in prebi-
valci travnikov ne marajo 
pretirano, tako kot čmerike, 
žafrana in nekaterih drugih 
rastlinskih vrst). Preostali 
travnik je bil tako rekoč pre-
plavljen s kukavičjimi luči-
cami, ki je je na naših kon-
cih zlasti zadnja leta žal vi-
deti bore malo. Spoznali in 
prepoznali smo tudi nekaj 
užitnih vrst cvetlic.
Pogovarjali smo se o pred-
nostih z gnojili netretiranih 
travnikov za živino in s 
kakšnimi težavami se žal 
srečujejo kmetje, ko posku-
šajo z nam vsem zdravimi 
alternativami.
Klemen Langus (Turizem 
Bohinj) nam je predstavil, na 
kakšne načine v Bohinju oh-
ranjajo biodiverziteto in kako 
ter zakaj so se lotili Medna-
rodnega festivala alpskega 
cvetja. Škot Ian Mitchell, ki 
ga je lepota Slovenije vodila v 
naše kraje na počitnice že 
leta in leta nazaj, je bil pobu-

dnik projekta. Ta je prebival-
cem Bohinja ponudil odgo-
vor na vprašanje, kaj storiti 
zunaj glavne poletne turistič-
ne sezone. Odgovor je bil v 
festivalu. Ta na lep način 
vključuje lokalno skupnost. 
Takšna je bila tudi prvotna 
želja. Želeli so si v največji 
možni meri ohraniti in zviša-
ti kakovost življenja domače-
ga prebivalstva. To jim je še 
posebno z nadvse uspešnim 
vključevanjem osnovnih šol 
lepo uspelo. V delovanje sku-
šajo vključevati tudi prosto-
voljno delo. Ian je neštetok-
rat poudaril pri nas morda še 
vedno premalo upoštevano 
pomembnost ohranjanja bi-
odiverzitete. Pomembno je, 
kaj to pomeni za nas. 
S pomočjo biotske raznovr-
stnosti ohranjamo čist zrak 
in vodo, skrbimo za ohrani-
tev rastlinskih in živalskih 
vrst (tudi opraševalcev 
rastlin) s tem poskrbimo za 
svoje zdravje, zdravo hrano, 
tudi s spoznavanjem že ob-
stoječih al ternativnih 

sredstev za zdravljenje, ki so 
jih poznali že naši dedki in 
babice ter generacije pred 
njimi.
Tudi sami lahko poskrbimo 
za ohranjanje biodiverzitete 
že v svojem domu, na balko-
nu, vrtu, njivi ... že samo s 
tem, da živalim, ki nas obiš-
čejo in obiskujejo, (po)nudi-

mo hrano, zavetje, mir in 
varnost. 
A tudi v Kamniku nismo os-
tali brez zamisli in križem 
rok. Ponosno smo predsta-
vili strip v nastajanju, ki bo s 
pomočjo kamniškega ilu-
stratorja Ivana Mitrevskega 
in bogatega znanja in vede-
nja nekaterih lokalnih stro-

kovnjakov, zaživel v veselje 
in po(d)uk kamniški nade-
budni mladeži. Luč sveta je 
ugledala Volkulja Bela.
Naj zaključim kar z enostav-
nimi, a še kako povednimi 
in pomembnimi besedami 
Iana Mitchella: Biodiverzite-
ta je za vse. Pojdi ven in ... 
uživaj!

Ohranimo biotsko raznovrstnost
Šest Kamničanov se nas je z občinsko predstavnico Barbaro Strajnar v okviru projekta SpeciAlps in 13. Mednarodnega festivala alpskega cvetja udeležilo 
strokovnega srečanja v Bohinju.

Pomen ohranjanja biodiverzitete je v Bohinju spoznavalo šest Kamničanov.

Bojana Klemenc

Sela pri Kamniku – Sedaj že 
tradicionalno prireditev na 
794 metrov visoki Rožiški 
vrh so organizatorji zaradi 
vročine skrajšali za dve uri, 
a po besedah pobudnika te 
prireditve Toneta Malija to 
ni pokvarilo vzdušja. Čla-
nom Športnega in kulturne-
ga društva Sela je uspelo 
pripraviti prireditev, ki je 
polepšala sobotni dan pred-
vsem domačinom, na tako 
vroč dan pa so še marsikoga 
dodatno vzpodbudili h giba-
nju v naravi.
Rožiški vrh leži nad Seli pri 
Kamniku oz. Rožičnim, 
nanj pa zahajajo predvsem 

prebivalci Tuhinjske doline. 
V soboto je bilo na vrhu veli-
ko ljudi – od majhnih otrok 
do starejših, ki z uspehi do-
kazujejo, da so še vedno v 
odlični formi. Na voljo sta 
bili dve poti, strmejša in po-
ložnejša. Najhitrejši tekmo-
valci so vrh dosegli v 15 mi-
nutah, za počasnejše pa tra-
ja pot približno trideset mi-
nut. Gozdna pot je na gosto 
posejana z borovnicami in 
praprotjo. Vsi udeleženci 
zato pohoda niso vzeli kot 
tekmovanje, ampak tudi kot 
druženje ali sprehod s 
psom, med njimi celo Nat-
han iz Sydneyja v Avstraliji.
Zmagovalec med moškimi 
je bil Jože Petrušič, sledila 

sta mu Stane Šuštar in Miha 
Mihelič. Največkrat se je na 
vrh povzpela 17-letna Nuša 
Mali, ki je z 11 vzponi v šes-
tih urah postavila tudi abso-
lutni rekord. Sledile so ji 
Jana Pavlič ter Suzana Ore-
hek in Barbara Mali, ki sta si 
delili tretje mesto. 
Podelili so tudi medalje po-
hodnikom, ki so lani največ-
krat obiskali Rožiški vrh. S 
301 obiskom vrha v enem 
letu se je na prvo mesto uvr-
stil Stane Šuštar, drugi je bil 
Jože Petrušič z dvesto in 
tretji Grega Levak z 68 vzpo-
ni. Med ženskami je zmaga-
la Mojca Sušnik s 151 vzpo-
ni, sledita Nataša Stehničar 
(117) in Mira Šuštar (113).

Gor in dol na Rožiški vrh
V soboto, 15. junija, se je odvijalo že četrto tekmovanje 8 ur Rožiškega vrha.

Prireditve se je letos udeležilo osemintrideset pohodnikov. / Foto: Bojana Klemenc

Kino v parku | Češminov park, Plečnikova ulica, Domžale 
| filmi so na sporedu 4., 5., 6. - 11., 12., 13. - 18., 19. in 20. 
julija ob 21.30 uri | vstop je prost | na voljo je 250 stolov, 
veseli smo tudi vaših sedal, ležalnikov ali piknik odej :) | 
program Kina v parku boste našli na  www.kd-domzale.si

VSTOP 
PROST

poletni filmi v 
Češminovem parku

od 4. do 20. julija
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Bojana Klemenc

Kamnik, Motnik – V organi-
zaciji Knjižnice Franceta Ba-
lantiča Kamnik skupaj s Tu-
rističnim društvom Motnik 
je v petek in soboto, 7. in 8. 
junija, potekal osmi Križni-
kov pravljični festival Jenkret 
je biv ... Poslanstvo festivala 
je po besedah organizatorjev 
že od samega začetka ohra-
njanje ljudskega izročila, 
spomina na Gašperja Križni-
ka in spodbujanje umetnosti 
pripovedovanja zgodb. Osre-
dnje dvodnevno dogajanje se 
je odvijalo v Motniku, letos 
pa se je poleg Vranskega fe-
stival z dogodki razširil tudi v 
Kamnik. Na tradicionalnem 
otvoritvenem pripovednem 
večeru so kot pripovedovalci 
nastopili duo Vroča župa 
(Rok Kosec in Goran Zavr-
šnik), Ana Duša, Špela Frlic, 
Liljana Klemenčič, Boštjan 
Napotnik in Katja Preša, v 
soboto pa so pravljice na 
temo vode pripovedovali Lju-
ba Lajmiš, Marko Slapnik, 
Ivanka Učakar, Jože Keršič, 
Katarina Fužir, Urban Hra-

stnik in Dejan Ugovšek. Obi-
skovalce festivala sta poleg 
ravnateljice kamniške knji-
žnice Brede Podbrežnik Vu-
kmir pozdravila tudi župana 
občin Kamnik in Vransko.

Novo prizorišče in 
občinstvo
Letos so prvič v Kamniku 
pripravili večer resničnih 

zgodb – t. i. storyslam, na 
katerem se je lahko pred mi-
krofonom preizkusil prav 
vsak. S tem se festival ne širi 
le na drug prostor, pač pa 
tudi k drugemu ciljnemu 
občinstvu, poudarjajo orga-
nizatorji, ki so v Mekinj-
skem samostanu še pred 
začetkom festivala v sredo 
in četrtek, 5. in 6. junija, 
pripravili tudi zanimivo de-

lavnico Za devetimi gorami 
in vodami, namenjeno 
vsem, ki se ukvarjajo z otro-
ki ali pravljicami. Na njej je 
sodelovala tudi prva tuja go-
stja festivala, hrvaška pripo-
vedovalka Jasna Held iz Du-
brovnika, ki se s pripovedo-
vanjem ukvarja več kot dvaj-
set let in nastopa po vsej 
Evropi. Skupaj z zasebnim 
vrtcem Zarja so pripravili še 

Medkulturni pripovedo-
valski večer, na katerem so 
obiskovalci spoznavali kul-
turno bogastvo, ki ga v naše 
okolje prinašajo priseljenci. 
Skupaj z Jasno Held so pris-
luhnili pravljicam in zgod-
bam iz Brazilije, Bolgarije in 
Bosne, ki so jih povedali pri-
seljenci sami, večer pa so 
obogatili še s slovensko ljud-
sko pesmijo.

Rdeča nit festivala voda

V kamniški knjižnici in Tu-
rističnem društvu Motnik 
poudarjajo, da si s prebivalci 
občin izpod Kamniško-Sa-
vinjskih Alp ne delijo le tra-
dicije, pač pa tudi vodne vire 
in željo, da bi imeli tudi pri-
hodnji rodovi zdravo vodo, 
ki je eden najpomembnej-
ših virov življenja. Ustvarjal-
na motniška ekipa Me4 je v 
soboto zato pripravila obilo 
vodnih izzivov, kot so čutna 
pot, vodni poizkusi, poslika-
va obrazov in izdelovanje 
ladjic, zvečer pa je znova z 
ognjeno predstavo navduši-
la žonglerska in ognjena 
skupina Čupakabra. V sode-
lovanju z Občino Kamnik, 
ki je v prejšnjem letu s pro-
jektom Vodne zgodbe vzbu-
dila zanimanje za ohranja-
nje vodnih virov, je v sklopu 
letošnjega festivala potekal 
likovni natečaj Jenkret je biv 
– podobe Križnikovih pra-
vljic, tokrat na temo vode in 
pravljice Zlato na Okrešlju. 
Na likovni natečaj se je pri-
javilo 279 izdelkov, natečaj-
na komisija, ki so jo sestav-
ljali Alojz Berlec, Jože Koz-
jek in Barbara Petrušić, pa 
je nagradila devet likovnih 
del, izbranih za razstavo pa 
je bilo še dodatnih enajst. 
Prva mesta v vsaki triadi so 
si pririsali Tadej Baloh, Ana 
Mali in Adna Tričić.

Pravljice letos tudi v Kamniku
Križnikov pravljični festival Jenkrt je biv ... tokrat v znamenju vode in prepletanja različnih kultur.

Pripovedovalski večer v Motniku / Foto: Luka Dakskobler

Bojana Klemenc

Sela pri Kamniku – Na Selah 
pri Kamniku je v soboto, 1. 
junija, potekal drugi medna-
rodni slikarski ekstempore 
C'est la vie, ki se ga je udele-
žilo dvajset slikarjev in sli-
kark od blizu in daleč. Letos 
je bila tema slikarskega sre-
čanja prosta, a so še vedno 
prevladovala dela s tematiko 
Tuhinjske doline in Kamni-
ka z okolico. Med ljubitelj-
skimi in akademskimi sli-
karji so svoja dela razstavili 
predstavniki vseh generacij, 
umetniki pa so od devete do 
17. ure na platna z žigom 
ŠKD Sela ustvarjali svoja 
dela v bližnji okolici Sel.

Ocenjevala tako žirija kot 
obiskovalci
Izvrstni slikarski dogodek, 
ki ga je več kot odlično zno-
va organiziralo Športno in 
kulturno društvo Sela, je 
navdušil tako sodelujoče kot 
številne obiskovalce. Oce-
njevanje likovnih del je po-
tekalo po sistemu ArtOpen, 
kjer razstavljene slike oce-
njujejo tako udeleženci in 
obiskovalci ekstempora kot 
tudi strokovna žirija, ki sta 
jo tokrat sestavljala Uršula 
Lenščak in Tomaž Schlegl. 
Zmagovalna umetnina je 
tako postala tista z največ 
zbranimi točkami. Po mne-
nju slikarjev in obiskovalcev 

je prvo nagrado prejel Du-
šan Sterle, drugo Jakob Kle-
menčič in tretjo Mitja Ko-
kol. Posebno priznanje so 
prejeli še Marjan Novak 
Škatla, Lojze Adamlje, Du-
šan Štrajhar, Andrej Poto-
kar in Štefan Jež. Nagrado 
občinstva je šla letos v roke 
Andreja Potokarja.

Pestro celodnevno 
dogajanje
Dogodek je poleg slikarskega 
ustvarjanja poskrbel za 
pester spremljevalni pro-
gram. V zgodnjih popoldan-
skih urah je potekala otroška 
likovna delavnica pod vod-

stvom Tee Kregar in Špele 
Repič. Petnajst otrok je s 
temperami in akrilnimi bar-
vami slikalo motiv krajine, 
vsa otroška dela pa bodo ko-
nec junija razstavljena v 
Qlandii Kamnik. Večerno 
dogajanje so Selani zaključili 
z zabavno-kulturnim progra-
mom in sproščenim druže-
njem. Odprtje razstave in 
podelitev nagrad ter priznanj 
so s kulturnim programom 
popestrili Matic Maček in 
Aljoša Rebrača, mlada glas-
benika, učenca Akademije za 
glasbo pri profesorju Zoranu 
Markoviču, ter skupina 
Sprukci, ki jo sestavljajo Me-

lisa, Marjan in Rok Spruk. 
Slikarjem je nagrade podelil 
kamniški župan Matej Sla-
par, vse pa je pozdravil še 
Boštjan Pivec, predsednik 
ŠKD Sela, ki je skupaj z An-
drejem Potokarjem glavna 
gonilna in organizacijska sila 
likovnega ekstempora.
Boštjan Pivec je na koncu 
zatrdil, da lahko tudi v pri-
hodnje pričakujemo nada-
ljevanje in uresničitev novih 
idej na ekstemporu C'est la 
vie ter da se bo še vedno tru-
dil s svojimi somišljeniki s 
tovrstnimi dogodki prispe-
vati k živahnejšemu in pre-
poznavnemu utripu kraja.

Sela v očeh slikarjev
Na drugem mednarodnem ekstemporu C'est la vie 2019 je bilo oddanih dvajset likovnih del.

Na ekstemporu je sodelovalo dvajset slikarjev od blizu in daleč. / Foto: Bojana Klemenc

Na svoj račun so prišli tudi najmlajši. / Foto: Luka Dakskobler

Bojana Klemenc

Kamnik – Na zaključni 
predstavi KUOD Bayani z 
naslovom Raks Bayani je 
več kot šestdeset plesalk te-
čajnic v polni dvorani Doma 
kulture Kamnik v soboto, 15. 
junija, gledalcem predstavi-
lo različne plesne stile, ki so 
se jih učile skozi celo plesno 
šolsko leto. Na odru so za-
plesale tako najmlajše kot 
seniorke, popolne začetnice 
kot tudi že skorajda profesi-
onalne plesalke. Produkcija 
je priložnost za članice 
društva, učenke orientalske-
ga plesa in drugih stilov, da 
pokažejo, kaj so se naučile 
in kako so napredovale, po-
jasnjuje Nataša Kočar, glav-
na umetniška sila plesalk.
V čudovitih barvnih kostu-
mih in s prefinjenimi gibi 
so kamniške plesalke v 22 

točkah pokazale vse od plesa 
v slogu Bollywooda in bur-
leske do orientalskega plesa 
v tisoč in eni obliki: klasični 
orientalski ples s tančico in 
brez nje, moderni oriental-
ski ples z rekviziti in brez 
njih, urbano folkloro Egipta 
– baladi in shaabi …
»S produkcijo sem izjemno 
zadovoljna, saj je šlo vse kot 
po maslu, dobra energija pa 
je krožila tako v zaodrju kot 
med občinstvom, ki nas je 
vseskozi podpiralo z 
aplavzom in vzkliki navdu-
šenja. Ponosna sem, da le-
tos praznujemo 15 let delo-
vanja. Prvič smo se kot 
Bayani, takrat smo bile le tri 
plesalke, predstavile na 
prvem Kamfestu leta 2004. 
Obletnico bomo obeležile 
novembra v Domu kulture 
Kamnik,« o nastopu strne 
misli Nataša Kočar. 

Raks Bayani
Kamniške plesalke KUOD Bayani so s trinajsto 
letno plesno produkcijo zaključile letošnjo plesno 
sezono.

Plesalke KUOD Bayani letos praznujejo že 15 let delovanja. 
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Jasna Paladin

Kamnik – Delavska hranilni-
ca je v Kamniku prisotna že 
pet let, a prostori pri Območ-
ni obrtno-podjetniški zborni-
ci na Tomšičevi ulici, v kate-
rih so bili doslej, so postali 
pretesni. Zato so našli novo 
lokacijo na Glavnem trgu, 
kjer so notranjost stavbe v 
dveh nadstropjih prenovili in 
prilagodili svoji dejavnosti, 
nove prostore pa so javnosti 
uradno predstavili v sredo, 5. 
junija. Kot je povedal predse-
dnik uprave Delavske hranil-
nice Renato Založnik, so 
našli novo streho nad glavo, 
ta problem pa nekateri še re-
šujejo, zato so se v luči druž-
bene odgovornosti odločili 
podariti donacijo članom 

Društva Gorska reševalna 
služba Kamnik, ki rešujejo 
svojo prostorsko stisko. Bon 
v vrednosti tri tisoč evrov je v 
imenu kamniških gorskih 

reševalcev prevzel Srečo Pod-
bevšek, novo pridobitev v 
mestnem središču in dobro-
delno akcijo pa je pozdravil 
tudi župan Matej Slapar.

Delavska hranilnica v novih prostorih

Župan Matej Slapar, Renato Založnik in Srečo Podbevšek 

Maja Alagić

Kamnik – Osrednji gostje 
razprave so bili dr. Simon 
Mandelj, Luka Strnad Peter-
ca in Jaka Verbič.
Simon Mandelj je ustanovi-
telj podjetja GEM motors, 
kjer so razvili inovativni ele-
ktromotor, katerega poseb-
nost je, da je skupaj s celot-
no elektroniko in krmilni-
kom vgrajen v kolo vozila. 
Zanimajo jih okolju pri-
jazne oblike transporta, s 
čimer prispevajo k edinstve-
nemu konceptu urbane e-
mobilnosti, ki predstavlja 
edinstveno rešitev za mesta, 
ki se soočajo s prometno 
preobremenjenostjo.
Luka Strnad Peterca je 
predstavil razvoj in vizijo 
družbe Petrol na področju e-
mobilnosti v Sloveniji. Svoj 
klasični model poslovanja 
postopoma dopolnjujejo z 
obnovljivimi viri energije. 
Osredotočajo se na proizvo-
dnjo električne energije, in 
sicer postavljajo sončne in 
vetrne elektrarne. Razvijajo 
tudi nove poslovne modele, 
na primer najem e-vozil. 
Jaka Verbič je predstavil 
drugačen svet mobilnosti, ki 
meji že na znanstveno fan-
tastiko. Predstavil je projekt 
Hyperloop, ki je v bistvu iz-

jemno hiter transportni sis-
tem. Deluje tako, da majhne 
vagončke brez koles, ki upo-
rabljajo magnetno levitacijo, 
poganja skozi nizkotlačne, 
skoraj vakuumske cevi ter 
porabljajo malo energije in 
dosegajo velike hitrosti. Za-
nimanje kažejo velike drža-
ve z več velemesti. 
Pogovor z gosti je zanesel 
tudi v bolj filozofske vode, 
kjer so z udeleženci delili 
svoja mnenja glede potenci-
ala jedrske in obnovljive 
energije. Strinjali so se, da 
jedrska energija ni varna, saj 
pravega načina ravnanja z 
radioaktivnimi odpadki ne 
poznamo. V ospredje pos-
tavljajo pridobivanja energi-
je iz sonca, vode in vetra. Za 

razvoj mobilnosti pravijo, da 
se lahko razvije v več smeri, 
pri čemer so poudarili vodi-
kove gorivne celice, ki kaže-
jo veliko potenciala. 
Udeleženci so izrazili svoja 
mnenja in skrbi, pri tem pa 
so poudarili predvsem način 
zaračunavanja za polnjenje 
električnih vozil, za katerega 
želijo, da bi bil poenostav-
ljen in enoten na območju 
Evrope, saj bi to olajšalo 
daljša in predvsem medna-
rodna potovanja.
Vsekakor se bo treba v pri-
hodnosti posloviti od starih 
prevoznih sredstev ter se 
prilagoditi novemu načinu 
mobilnosti, ki bo morda od 
nas zahteval več premišlje-
nosti.

Električna prihodnost
Mobilnost se spreminja iz dneva v dan in z njo tudi prihodnost. Nove 
oblike mobilnosti se počasi, a zanesljivo razvijajo ter implementirajo v 
uporabo. V KIKštarterju smo v torek, 28. maja, v sodelovanju z Razvojnim 
centrom Srca Slovenije gostili tri zanimive goste.

Pogovor z gosti v KIKštarterju o električni mobilnosti 

Aleš Senožetnik

Kamnik – Na ljubljanski Fa-
kulteti za arhitekturo so v 
začetku junija pripravili 
zaključno razstavo, na kate-
ri so predstavili tudi projekt 
So:mesta/je podeželje, sko-
zi katerega se je približno 
štirideset študentov arhi-
tekture in urbanizma, med 
katerimi so bili tudi študen-
ti Erasmusove izmenjave s 
Češke in Nemčije, spoprije-
mali z izzivi somestja Ka-
mnika, Mengša, Domžal in 
Trzina. Študentje so obrav-
navali različna območja in 
teme trajnostnega razvoja, 
od prenove posameznih 
stavb do oblikovanja ce-
lostnih sosesk. Kot so ugo-
tovili, je za obravnavane 
občine ključno prav sodelo-
vanje. Le na ta način se lah-
ko vzpostavijo pogoji za 
trajnostni razvoj in kakovo-
stno življenje ljudi.
V Kamniku so predlagali 
štiri različne projekte. Razi-
skovali so možnosti razvoja 
športnega letališča in s tem 
potenciala za razvoj tovr-
stnega turizma na južnem 
delu Kamnika, kulturne če-
trti na območju nekdanje 

smodnišnice, vzpostavitve 
centra za krožno gospodar-
stvo na področju Svilanita 
in zasnovo stanovanjske so-
seske v povezavi s sadjar-
stvom v severnem delu 
Podgorja.
Projekt je nastajal skozi ce-
lotno študijsko leto pri se-
minarju profesorice mag. 
Polone Filipič, pri katerem 
je kot asistent sodeloval tudi 
Kamničan Sinan Mihelčič. 
Kot nam je povedal Mi-

helčič, so se na fakulteti 
prvič resno lotili celostne 
obravnave tega velikega ob-
močja, pri tem pa študen-
tom pustili precej proste 
roke. "Realen projekt nasta-
ja v biroju, med študijem pa 
se nam zdi pomembneje, da 
študenti odkrivajo nove sve-
tove, da gredo izven ustalje-
nih okvirjev in na ta način 
zberejo dobre ideje, kijih 
vrnejo v prostor," je dejal 
Mihelčič in kot enega od 
glavnih ciljev projekta iz-
postavil spodbujanje k raz-
pravi in sodelovanju med 
občinami. "Med občinami 
vsekakor prihaja do povezo-
vanja, kar je razvidno tudi iz 
nekaterih dobrih skupnih 
projektov, vsekakor pa sode-
lovanja ni nikdar preveč, še 
zlasti, ker je to področje tes-
no povezano in odločitve, 
sprejete na enem delu, lah-
ko vplivajo na celotno po-
dročje," je še poudaril sogo-
vornik, ki upa, da bodo s 
projektom spodbudili raz-
pravo o urejanju prostora in 
iskanju celostnih rešitev za 
to področje. Priložnost za to 
bo že jeseni, ko bo razstava 
na ogled v vseh štirih obči-
nah, tudi v Kamniku.

So mesta, je podeželje
Študentje arhitekture in urbanizma so v letošnjem študijskem letu 
obravnavali somestje Kamnika, Mengša, Domžal in Trzina.

Eden od mentorjev pri projektu je bil tudi Kamničan Sinan 
Mihelčič. / Foto: Aleš Senožetnik

Študenti so pripravili svojo vizijo razvoja somestja 
Kamnika, Mengša, Domžal in Trzina. / Foto: Aleš Senožetnik
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Tanja Štiglic

Kamnik – Predstava Kok ti 
men zdej dol visiš nastavlja 
ogledalo današnji družbi, 
kjer se prave vrednote pre-
več izgubljajo. 

Dobri kot pravi igralci
Predstava, ki karikirano pri-
kaže današnje najstnike, 
želi mlade spodbuditi k raz-
mišljanju, da v življenju ne 
bodo dosegli veliko, če bodo 
le sanjali o slavi in denarju.
Prepogosto v družbi sliši-
mo, da je tako otrokom kot 
odraslim vseeno za to ali 
ono stvar. Tega pa vsekakor 
ne moremo reči za zbrano 
druščino na odru. V predsta-
vo so vložili kar nekaj ur 
svojega prostega časa, in kot 
je rekla ravnateljica Violeta 
Vodlan, ji je bilo prijetno po-
zno popoldne, večkrat tudi 
zvečer, sedeti v svoji pisarni 
in slišati, kako v knjižnici 
vadijo, se smejijo in zabava-
jo. Tudi starši naših učen-
cev, ki so si predstavo ogle-
dali, so bili nad njo navduše-
ni. Pohvalili so angažiranost 
učiteljev, predvsem jih je 
fasciniralo to, da se je zdelo, 
da pred njimi stojijo pravi 
igralci. Učenci pa so nasled-
njega dne prihajali do učite-
ljev, ki so nastopili v igri, jih 

pohvalili, spraševali o igri in 
tudi sami odigrali kakšen di-
alog. 

Predstavo uprizorili za 
šolski sklad
Na četrtkov večer so ponovno 
postali najstniki učiteljice 
Helena Brezar, Katarina Ko-
matar, Kristina Ločniškar, 
Mojca F. Lukežič, Polona 
Mežnar, Teja Strlič, special-
na pedagoginja Katarina Ke-
sič Dimic, knjižničarka Va-

nja Hočevar, svetovalna de-
lavka Helena Sternad in hi-
šnik Mladen Novak. 
Pridružili pa so se jim Bo-
jan Dimic, Rok Ločniškar 
in Anže Slana.  Tudi tokrat 
sta jim na pomoč priskočila 
Goran Završnik kot režiser 
in Anja Bezlova kot sveto-
valka za gib iz Mladinskega 
centra Kotlovnica, ki poma-
gata, da OŠ Marije Vere s 
ponosom nosi ime po prvi 
slovenski diplomirani gle-
dališki igralki.

Nastopajoči so se odločili, da 
predstavo uprizorijo za šol-
ski sklad. Vsa zbrana sredstva 
bodo namenili nakupu so-
dobne šolske opreme, kot so 
kinestetične mize, stolčki 
hoki in podobno.
Ravnateljica se je na koncu 
zahvalila tudi obiskovalcem, 
da so prispevali za boljši jut-
ri otrok. Druženje se je zak-
ljučilo v preddverju Doma 
kulture Kamnik, kjer so fan-
tje iz skupine Hudo delili 
avtograme.

Ko učitelji postanejo 
najstniki
V četrtek, 30. maja, smo bili v razprodani dvorani Doma kulture Kamnik priča posebni gledališki 
predstavi. Predstavi Kok ti men zdej dol visiš, v kateri so odrasli, večina jih je zaposlena na OŠ Marije 
Vere, stopili v čevlje najstnikov. Uporabljali so sleng, govorico mladih, in na odru uprizorili pogovore, 
ki jih slišijo v razredu in na hodnikih.

Kok ti men zdej dol visiš ali ko učitelji postanejo najstniki / Foto: Klemen Brumec

Bojana Klemenc

Kamnik – Črno-bele ilustra-
cije, sestavljene iz tisočerih 
majhnih pik. Dejvid Kneže-
vić tokrat postavlja na ogled 
deset izredno detajliranih 
ilustracij, od tega jih je kar 
devet prvič javno razstavlje-
nih, ki raziskujejo zgodbe iz 
Dejvidovega videnja sveta 
zadnjih deset mesecev. Z 

ilustriranjem v pointilistič-
nem slogu se ukvarja zad-
njih pet let. Svojo prvo 
razstavo je imel pred dobri-
ma dvema letoma v Mladin-
skem centru Kotlovnica, od 
takrat jih je bilo še nekaj, a 
ta razstava je zagotovo naj-
bolj osebnoizpovedna, zatr-
juje Dejvid. »Najraje pona-
zarjam specifične ideje. 
Vedno izhajam iz nekega 
koncepta. Včasih je ta vezan 
na človeško psihologijo, filo-
zofsko misel, splošno člo-
veško naravo ali pa moja in-
spiracija prihaja iz kulture, 
zgodbe, ki sem jo doživel. 
Pri večini mojih del gre za 
prepletanje mehanskega, 
naravnega in človeškega.«

Nevsakdanji pristop
Vsaka ilustracija je sestavlje-
na iz tisočerih črnih pik, ve-
likost posamezne pike je 
0,13 milimetra. Povprečna 
ilustracija vsebuje med dvaj-
set in štirideset tisoč pik, z 
izjemami, ki obsegajo tudi 
znatno več ali manj pik. Ve-
likost pik na njegovih delih 
se dobro vidi, saj je velikost 
posamezne slike sorazmer-
na velikosti originalnih risb. 

»Ko si blizu, ne vidiš nič, 
dlje kot si, vidiš celoto. Tako 
kot pogosto v življenju. Priv-
lači me realizem, ki ga s to-
vrstno tehniko ustvarjanja 
najbolje prikažem. Realnost 
z abstraktno zgodbo ali rav-
no obratno,« opisuje svoje 
ustvarjanje Dejvid.
Delo mladega kamniškega 
ustvarjalca zahteva na-
tančnost in koncentracijo. 

Najmanjša ilustracija mu 
vzame okoli tri ure, večje 
tudi več kot štirideset. A ko 
se zgodba preliva na papir, 
čas ni ovira, je le prava 
ustvarjalna meditacija, v ka-
teri neizmerno uživa. »Moja 
roka dela, glava in srce sledi-
ta. Sam se ne zavedam, kaj 
se med risanjem dogaja. 
Moje ustvarjanje me spomi-
nja na sanje, v katerih se 
predelujejo doživete zgod-
be,« proces ustvarjanja ori-
suje Dejvid, ki je že tudi 
neke vrste slovenska zvezda 
umetnosti na družbenih 
omrežjih, kje mu sledi že 
zelo veliko sledilcev. »Mor-
da sem res našel posebno 
nišo umetnosti, saj nas je 
zelo malo. Prebral sem, da 
na celem svetu s tovrstno 
tehniko deluje le okoli pet 
tisoč umetnikov. Kar popol-
noma razumem, saj je delo 
naporno,« še dodaja Dejvid. 
Uspeh na družabnih omrež-
jih ga preseneča, a v večje 
zadovoljstvo mu je vidna 
rast in zrelost njegovega 
ustvarjanja v zadnjih dveh 
letih.
Razstava je na ogled do kon-
ca poletja.

Zgodbe v pikah
V avli Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik 
razstavlja kamniški ilustrator in grafični 
oblikovalec Dejvid Knežević.

Dejvid Knežević / Foto: Bojana Klemenc

Bojana Klemenc

Kamnik – Učenci Glasbene 
šole Skalar so v četrtek, 6. 
junija, pripravili dva zaključ-
na nastopa, ki so ju poime-
novali Z glasbo v poletje. 
Mentorji učitelji Simon Ska-
lar, Anže Babnik in Maruša 
Traven so nastopajoče mla-
de glasbenike na kitari, kla-
virju in flavti celotno glasbe-
no šolsko leto zavzeto prip-
ravljali na vsak posamezen 
nastop. Polna dvorana pos-

lušalcev nad Kavarno Vero-
nika je obakrat prisluhnila 
tako lažjim kot zahtevnej-
šim skladbam iz zakladnice 
klasične in ljudske glasbe, 
poslušali pa smo tudi nekaj 
popularnih modernih 
skladb. Učenci Glasbene 
šole Skalar so suvereno, a 
tudi z malo treme pokazali 
oziroma zaigrali, kar so se v 
tem šolskem letu naučili, o 
glasbi ter o posameznih na-
stopajočih pa je spregovoril 
Simon Skalar.

Z glasbo v poletje

Koncert učencev Glasbene šole Skalar / Foto: Bojana Klemenc

Jasna Paladin

Kamnik – Knjižnica Franceta 
Balantiča Kamnik vabi mla-
de bralce, stare od 7 do 12 let, 
ki radi berejo, da se pridruži-
jo simpatični poletni bralni 
akciji z naslovom Poletavci – 
poletni bralci, ki jo spremlja 
slogan Pol ure branja na dan 
prežene dolgčas stran!
»V času poletnih počitnic 
se pridružite skupini pole-
tnih bralcev in trideset dni 

vsak dan pol ure berite: 
knjige, stripe, časopisne 
članke, revije, recepte.
Septembra  boste povablje-
ni  na zaključno prireditev, 
kjer boste dobili priznanje 
in majico ter sodelovali v 
nagradnem žrebanju – glav-
na nagrada je skiro,« poziva-
jo v knjižnici.
Zgibanko najdete v knjižni-
ci, seznam bralnih dni s svo-
jimi podatki pa lahko oddate 
do 10. septembra.

Poletavci – poletni bralci

KUPON
Popust  
na družinsko  
vstopnico 

Dva odrasla in dva otroka,  
velja do 30. 9. 19.
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Blanka Štrajhar

Kamnik – Iz Lokostrelskega 
kluba Kamnik se je tekme 
udeležilo devet fantov in de-
klet.
Gre za tekmovanje z dolgo-
letno tradicijo, ki ga v isti 
sezoni organizirajo različne 
države Srednje Evrope. Tek-
movanja se udeležujejo tek-
movalke in tekmovalci kot 

predstavniki klubov, prav 
tako pa pridejo najboljši, ki 
predstavljajo reprezentance. 
Tudi Slovenska lokostrelska 
zveza je na tekme poslala 
svojo žensko in moško član-
sko reprezentanco.
Kamniški lokostrelci so do-
segli lepe rezultate. Med čla-
ni so bili Gašper Štrajhar 
drugi, Žiga Ravnikar četrti, 
Luka Arnež šesti in Den 

Habjan sedmi, mladinka 
Teja Slana je bila druga, 
mladinec Miha Rožič šesti, 
kadeta Timej Jeras četrti in 
Matija Rožič deveti, med de-
klicami pa je Anja Šarec 
zmagala in dosegla nov dr-
žavni rekord v kategoriji de-
klic. Starega, ki je imel že 17 
let staro brado in ga je leta 
2002 postavila nekdanja čla-
nica Lokostrelskega kluba 

Kamnik Darja Verbič, je 
presegla za kar 13 krogov in 
dosegla končni rezultat 679 
krogov (od 720 možnih), kar 
je naravnost fantastično. 
Prav tako je s 343 krogi za 
sedem krogov presegla 
doslej najboljši rezultat na 
štirideset metrov. Novemu 
dvoranskemu državnemu 
rekordu je zdaj priključila še 
zunanjega.

Državni rekord 
Anje Šarec
Kamniški lokostrelci so tekmovali na tekmi za 
srednjeevropski pokal v Petišovcih pri Lendavi, 
na kateri se je pomerilo sto dvajset tekmovalcev 
iz sedmih držav.

Anja Šarec je zmagala z novim državnim rekordom.

Jasna Paladin

Kamnik – Že 18. mednaro-
dni plavalni miting Veroni-
ka bo letos 29. junija na le-
tnem bazenu Pod skalco.
Organizatorji tekmovanja, 
ki sodi med največja pri nas, 
so člani Plavalnega kluba 
Kamnik, ki je s 86-letno tra-
dicijo med najstarejšimi pla-
valnimi klubi v Sloveniji. 
Tekmovanja se vsako leto 
udeležujejo najboljši sloven-
ski plavalci, saj nudi eno iz-
med zadnjih možnosti za 

izboljšanje osebnih rezulta-
tov pred državnimi prven-
stvi, pa tudi številni tekmo-
valci iz tujine.
Dopoldanski del tekmova-
nja z začetkom ob 9. uri bo 
namenjen mlajšim selekci-
jam, popoldanski del, ki se 
bo predvidoma začel okoli 
15. ure, pa bo v znamenju 
velikih finalov v petdesetme-
trskih disciplinah (prsno, 
prosto, hrbtno in delfin), 
kjer se bodo za najvišja 
odličja med seboj pomerila 
znana plavalska imena.

Bliža se Veronikin 
plavalni miting

Janez Balantič

Vrhpolje – Lanski ognjeni 
krst tako počasi prihaja v na-
vado in kaj kmalu lahko pre-
ide v tradicionalno srečanje. 
Po dolgotrajnem slabem 
vremenu smo namreč le do-
čakali pravi poletni dan, pri-
meren za igranje košarke.
Začetek tekme je bil dokaj 
enakovreden, vendar so ko-
šarkarji gostujoče ekipe v 
postavi M. Balantič, Uran-
kar, Kovač, Zrilić, T. Klad-
nik in Levec počasi in za-
nesljivo pridobivali pred-
nost. Po prvem polčasu je 
bilo stanje na semaforju 25 
: 32 za Stranje. V tretji četr-
tini je prednost narasla celo 
na 14 točk, ki pa jo je doma-
ča ekipa v postavi Mikuž, C. 
Čevka, Ličen, J. Čevka, Rei-
sner in J. Balantič v zad-

njem delu z agresivno in 
borbeno igro precej zniža-
la. Žal do preobrata ni priš-
lo, saj so igralci gostujoče 
ekipe obdržali minimalno 
prednost in zmagali. Konč-

ni rezultat je bil 53 : 55 za 
gostujočo ekipo Stranj. Po 
končani tekmi smo igralci 
nadaljevali druženje ob 
dobri hrani in pijači ter se 
poenotili v mnenju, da se 

naslednje leto zopet sreča-
mo in pomerimo med se-
boj. Hvala vsem sponzor-
jem in prijateljem, saj brez 
njih tekme zagotovo ne bi 
bilo.

Košarkarska tekma veteranov
V soboto, 1. junija, je na košarkarskem igrišču (če si glede na stanje sploh še zasluži to ime) na 
Vrhpolju potekala druga veteranska tekma med ekipama Vrhpolj in Stranj.

Košarkarji obeh ekip po koncu tekme

Jasna Paladin

Kamnik – Za Tino Brelih, 
kolesarko, ki jo številni 
Kamničani poznajo tudi kot 
policistko, je uspešen uvod v 
kolesarsko sezono, katere 
vrhunec je bil v tem prvem 
delu leta zagotovo Maraton 
Franja.
V okviru enega največjih ko-
lesarskih dogodkov pri nas je 
bila v petek najprej na spore-
du vožnja na čas na 22 kilo-
metrov dolgi trasi od Ljublja-
ne do Domžal in nazaj. Tina 
je slavila v kategoriji ženske 
B in osvojila naslov državne 
prvakinje. V nedeljo se je že 
četrtič udeležila 156 kilome-
trov dolge trase Maratona 
Franja. Povprašali smo jo, 
kako je sama doživela tekmo 
in nov velik uspeh. »Na start 
sem šla popolnoma neobre-
menjena in samo z name-
nom, da dirko "preživim", 
kot radi rečemo, saj je na tej 
dirki navadno kar nekaj pad-
cev. Start dirke je kot ponava-
di zelo hiter in tako je bilo 
tudi letos. Tako kot lani je 

prišlo do prvega večjega pad-
ca na Logu, ki sem se mu 
komaj izognila, s tem pa iz-
gubila stik z vodilno "grupo", 
ki smo jo nato lovili skoraj do 
Vrhnike. V tem delu se mi je 
dirka zdela tudi najzahtev-
nejša in sem pošteno trpela 
in komaj čakala, da pridemo 
do vrhniškega klanca, ki sem 
ga odpeljala v umirjenem 
tempu. Nato je vse do 

Cerknega tekma potekala v 
znosnem tempu. Ko mi je 
bilo jasno, da so v skupini, s 
katero sem se pripeljala do 
vznožja vzpona na Kladje, 
vse vodilne ženske, in ko 
sem videla, da so se mi noge 
na Kladje pričele lepo vrteti, 
sem prvič pomislila, da je to 
priložnost za zmago. Tako 
sva si s Katarino Novak, ki je 
tudi uspešna kamniška kole-

sarka, privozili na vzponu 
kar precejšnjo prednost pred 
ostalimi tekmovalkami in v 
dobri skupini ostali vse do 
cilja, kjer je o končni razvrsti-
tvi odločal sprint. Seveda 
sem zmage zelo vesela. Štiri-
krat sem že bila na Franji in 
vsakič mi je malo zmanjkalo, 
sedaj pa mi je končno uspelo 
kljub slabi motivaciji v star-
tu, saj sem letos svojo moti-
vacijo bolj usmerila v krono-
meter, kjer mi je uspelo os-
vojiti naslov državne prvaki-
nje med amaterkami v kate-
goriji med 35 in 49 let. Je pa 
taka zmaga tudi zelo dobra 
motivacija za nadaljnje delo. 
Do konca letošnje sezone 
imam na sporedu še kar lepo 
število tekem, od katerih bo 
zagotovo ena pomembnejših 
naša domača tekma Maraton 
Alpe, ki se ga res že vese-
lim,« nam je povedala Tina 
Brelih in tako povabila na 
eno najlepših kolesarskih 
dirk pri nas, ki bo v nedeljo, 
7. julija, s startom in ciljem 
ponovno na Glavnem trgu v 
Kamniku.

Zmagovalka Franje
Kamničanka Tina Brelih (KD Alpe) je nedavno osvojila naslov državne prvakinje v svoji kategoriji v 
vožnji na čas, dva dni za tem pa je slavila še na daljši trasi slovitega Maratona Franja.

Tina Brelih v majici državne prvakinje / Foto: Aleš Leben
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Leon Pirman

Kamnik – Obe prvi ekipi sta 
se uvrstili na jesenska 
evropska tekmovanja, dobi-
li smo kar nekaj državnih 
prvakov in prvakinj, meda-
ljo s svetovnega prvenstva v 
kategoriji U18, imamo dve 
reprezentantki in nekaj 
uspehov na veteranskem 
evropskem prvenstvu. Mis-
limo, da je bilo to eno naj-
boljših let, odkar smo odpr-
li novo kegljišče.
Od pomlajene moške ekipe 
– po koncu lanske sezone 
sta nas zapustila Damjan 
Hafnar in Janže Lužan, pri-
ključil pa se nam je Kristjan 
Mijatovič – smo s tretjim 
mestom zelo zadovoljni. 
Medtem so dekleta z nespre-
menjeno zasedbo, vendar z 
manj sreče s poškodbami, v 
zadnjem kolu reševala sezo-
no in se uvrstila na četrto 
mesto, ki je prineslo tudi 
uvrstitev v jesenske evrop-
ske pokale. V začetku sezo-
ne 2018/2019 je bila od-
sotna srebrna s pravkar kon-
čanega svetovnega prven-
stva Tea Repnik, druga čla-
nica prve ekipe Urška Košir 
pa je bila veliko odsotna za-
radi bolezni otroka.
Po končanem ligaškem tek-
movanju so se začele pripra-
ve na svetovno prvenstvo in 
kandidatke iz Kamnika so 
bile kar tri. Tadeja Kokalj in 

Noemi Živkovič sta se 
uvrstili v reprezentanco, Ire-
ni Koprivc ni uspelo, Tea 
Repnik je pa bila članica 
prve kadetske ekipe U18 in 
je domov prinesla tudi me-
daljo. Preko kvalifikacij so 
se kegljači borili, da lahko 
predstavljajo klub in Slove-
nijo na evropskem prven-
stvu U60. Med moškimi se 
našim članom ni uspelo 
uvrstiti na prvenstvo, dvema 
članicama pa. Obe sta se 

vrnili domov z medaljama, 
Majda Lužar z zlato v disci-
plini tandem mix, Lidija 
Pirman pa srebrno med po-
sameznicami. Slovenska re-
prezentanca s Tadejo in No-
emi, obe sta namreč tudi 
aktivno sodelovali na vseh 
tekmah svetovnega prven-
stva, je bila poražena v četrt-
finalu z Nemčijo s 3 : 5. Med 
moškimi pa nismo imeli 
kandidata, čeprav menimo, 
da bi si nastope za reprezen-

tanco zaslužil Jure Starman, 
sodeč po igri nekaterih in 
bolečem porazu v četrtfina-
lu proti Hrvaški. 
Kot smo že večkrat omenili, 
imamo v kegljanju moštve-
no ligaško državno prven-
stvo in tudi državna prven-
stva posameznikov v različ-
nih disciplinah v vseh sta-
rostnih kategorijah. Disci-
pline pa so posamezno, 
kombinacija, tandem, tan-
dem mix in sprint. Medtem 
imata kategoriji U18 in U23 
tudi ekipno državno prven-
stvo, ki poteka na štirih raz-
ličnih kegljiščih. Tudi tu 
smo osvojili kar nekaj me-
dalj, tako so postali državni 
prvaki Irena Koprivc v 
sprintu, Lidija Pirman v 
tandem mixu, Kristjan Mi-
jatovič in Jure Starman v 
tandemu, prav tako Noemi 
Živkovič in Irena Koprivc, v 
U23 pa sta bila Klara Kopri-
vec in Matic Babnik zlata v 
sprintu. Srebrne medalje so 
osvojili Tadeja Kokalj v 
sprintu in z Matejem Tur-
kom v tandem mixu, v U18 
in U23 je bila Tea Repnik 
posamezno srebrna, brona-
ste pa so osvojili Gašper 
Burkeljca v sprintu, Urška 
Košir v sprintu, Igor Za-
mljen in Gašper Burkeljca v 
tandemu ter zopet Tea v 
sprintu U23 in Tamara Pe-
vec in Gregor Poljanšek v 
U23 tandem mix.

Kegljači končali sezono
Z reprezentančnimi nastopi naših deklet na svetovnem prvenstvu na Češkem se je končala 
tekmovalna sezona 2018/2019, s katero smo v Kegljaškem klubu Kamnik lahko zadovoljni.

Matic Babnik je osvojil zlato v kategoriji sprint U23.

Miha Štamcar

Kamnik – Veliko sprememb 
se tokrat obeta v prvi moški 
ekipi.
»V minuli sezoni je bila naša 
želja, da bi bili v obeh doma-
čih tekmovanjih še bolj kon-
kurenčni ACH Volleyju, 
vendar se nam to ni izšlo – 
tudi zaradi težav s poškodba-
mi. In na nekaterih tekmah 
je bila zdravniška služba tis-
ta, ki je odrejala postavo. Ta-
koj po zadnji finalni tekmi 
končnice je upravni odbor 
kluba sprejel menjavo na 
trenerskem položaju. Vrača 
se izkušeni Marko Brumen, 
ki je v Kamniku že pustil 
svoj pečat. Z njim na klopi 
bomo spet lovili naslov dr-
žavnega prvaka, zato bomo 
temu primerno skušali tudi 
sestaviti ekipo, ki bo naj-
manj enakovredna Ljubljan-
čanom. Za zdaj lahko potr-
dim vrnitev Jana Brulca in 
Jana Planinca, novinec je za 
zdaj Mario Koncilja, iščemo 
pa še dva tujca, enega na 
mestu sprejemalca in enega 
na mestu korektorja,« je o 
trenutnih spremembah v 
prvi kamniški moški ekipi 
povedal Gregor Hribar, 
predsednik Calcita Volleyja. 

Aktualna slovenske pokal-
ne zmagovalke bodo v novo 
sezono krenile skorajda v 
enaki zasedbi. Zapustila jih 
bo Eva Pogačar, ki bo karie-
ro nadaljevala v Italiji, tako 
da bodo v klubu na mestu 
podajalke poiskali tujko, iz 
druge ekipe se bosta prvi 
pridružili Eva Zatković in 
Manja Jerala, po poškodbi 
se vrača Katja Mihevc, edi-
na novinka do zdaj pa je 
Ana Marija Vovk. Trener bo 
ostal Gregor Rozman, ki pa 
bo imel novega pomočnika, 
saj bo Aljoša Jemec prevzel 
kamniško drugo žensko 
ekipo, ki bo igrala v 1.B 
DOL. Dokončna sestava 
ekipe še ni znana, v vsakem 
primeru pa bodo v njej mla-
de, nadarjene odbojkarice. 
Imajo tudi že prvo okrepi-
tev, in sicer Najo Boisa, 
hčerko nekdanjega košar-
karja Olimpije Vladimirja 
Boise, ki velja za enega naj-
večjih talentov slovenske 
odbojke.
Omeniti velja še, da se 
Gašper Ribič po enoletnem 
premoru spet vrača v klub. 
Prevzel bo kadetsko in mla-
dinsko ekipo, vodil pa bo 
tudi drugo člansko ekipo, ki 
bo igrala v drugi ligi.

V novo sezono  
z novimi močmi
Čeprav se je letošnja odbojkarska sezona 
končala, v Odbojkarskem klubu Calcit Volley ne 
počivajo. Predvsem to velja za vodstvo kluba, ki 
sestavlja ekipe za novo sezono.

Mira Papež

Kamnik – Državno prven-
stvo v gorskih tekih na Rati-
tovec je bilo tudi izbirna tek-
ma za nastop slovenske re-
prezentance na 18. evrop-
skem prvenstvu v gorskih 
tekih, ki bo julija v monde-
nem švicarskem središču 
Zermatt. Disciplina teka bo 
navkreber.

V reprezentanco je bilo iz-
branih kar šest tekačev KGT 
Papež, in sicer v kategoriji 
člani letošnja državna prva-
ka Timotej Bečan in Miran 
Cvet ter tretjeuvrščeni 
Gašper Bregar, med članica-
mi Mojca Koligar, tudi dr-
žavna prvakinja, med mla-
dinci pa podprvak Tine 
Habjan in tretjeuvrščeni 
Nejc Uršič.

V reprezentanci tudi 
šest članov KGT Papež

Kamnik – Nogometaši Nogometnega kluba Kamnik iz mlaj-
ših selekcij od U7 do U13, so se v začetku meseca udeležili 
mednarodnega Nogometnega turnirja Jan Oblak v Škofji 
Loki, na katerem je v različnih starostnih kategorijah sode-
lovalo kar dva tisoč petsto mladih nogometašev iz 238 ekip 
in šestih držav. Iz kluba ponosni sporočajo, da so se prav 
vse njihove ekipe uvrstile v izločilne boje tekmovanj, najbolj 
pa je navdušila generacija 2006, ki je domov prinesla pokal 
za osvojeno tretje mesto. J. P.

Nogometaši tretji na mednarodnem turnirju

Stojijo: Matevž Hribar, Nejc Zdovc Kralj, Jaka Jevnikar, Jan 
Boltar, Nick Mlinar, Vid Čimžar, Aleksandar Lazić, trener 
Denis Agović; čepijo: Elmin Korać, Jaša Boltin, Jaka Rudolf 
Vučkovič, Luka Kustec in Tilen Bencan, manjkajo Alen 
Berlec, Sven Sitar in Dan Serp. / Foto: Nogometni klub Kamnik

Jasna Paladin

Kamnik – Matic Romšak je 
postavil nov mejnik, saj je 
prvi slovenski triatlet, ki je 
končal sedemdeset polovič-
nih Ironmanov, med kateri-
mi je tudi šest nastopov na 
svetovnih prvenstvih, dva na 
challenge in štirje na 
Ironman prvenstvu.
Prvi konec tedna v juniju je 
na Slovaškem potekalo chal-
lenge prvenstvo, na katerem 

je Romšak lani osvojil šesto 
mesto, letos pa si je za cilj 
postavil uvrstitev med naj-
boljše tri svetovne veterane v 
kategoriji M-55. Tekma je 
bila težka, nam je povedal, a 
pogoji enaki za vse. Načrti 
se mu niso izšli, saj je osvo-
jil četrto mesto in zaostal za 
želenimi stopničkami, a tek-
me vseeno ne šteje za neu-
speh, saj je to najvišja uvrsti-
tev, ki jo je dosegel na sve-
tovnih prvenstvih.

Tik pod stopničkami
Matic Romšak je na svetovnem prvenstvu v svoji 
kategoriji osvojil četrto mesto.Kristijan Erjavec

Kamnik – Dirka slovenskega 
in hrvaškega pokala v hrva-
škem Samoboru je minila 
ob visokih temperaturah in 
prašni progi, ki je marsiko-
mu povzročala preglavice. V 
moški kategoriji elite tokrat 
ni bilo v tej sezoni najboljših 
calcitovcev Roka Nagliča in 
Boštjana Hribovška. Tako je 
bil najboljši član kamniške-
ga kluba v omenjeni katego-
riji Gregor Krajnc na 15. 
mestu. Mihael Štajnar je 
končal dve mesti za njim. 
Matic Kranjec Žagar je bil 
peti med mladinci, tik za 
njim je končal Blaž Žle, Pe-
ter Vovk je bil osmi, Jaka 
Starman pa 10. Nal Auer je 
končal na 22. mestu med 
kolesarji do 17 let. Hana 
Kranjec Žagar je bila naj-
boljša med dekleti do 15 let. 
Zoja Kranjec je bila v isti ka-
tegoriji osma.
V mlajših kategorijah je 
Ambrož Vovk končal na 
tretjem mestu med dečki do 
15 let in Gal Starman na 15., 
Maj Babačič je bil 11. med 
dečki do 14 let. Gašper Štaj-
nar je končal na petem mes-
tu v kategoriji U13, Nik Go-
lob na osmem mestu, Jaka 

Tominšek je bil deseti, Nik 
Auer 16., Žiga Prelec 25. 
Maruša Tereza Šerkezi je 
bila tretja med deklicami do 
13 let, Ana Inkret osma in 
Kaja Krapež 11. Med dečki 
do 11 let je bil prvi Maks 
Majnik, tretji Joža Matjaž 
Šerkezi, četrti Jakob Krapež, 
peti Vid Žonta, osmi Jon 
Golob, deseti Oskar Berlec, 
11. Žan Rojc in 27. David 
Kokalj. Med deklicami do 11 
let se je zmage veselila Taj-
da Šoštarko. Žan Šekoranja 
je bil drugi med dečki do de-
vet let, v isti starostni kate-
goriji je bila Anamarija Ko-
sec tretja.
Uroš Mikelj je v kategoriji 
masters A osvojil drugo 
mesto, Tomaž Pirc je bil še-
sti v masters B, Janez Vovk 
je osvojil drugo mesto v ka-
tegoriji masters C. Simon 
Erjavec je bil prvi v kategori-
ji sport.
Del calcitovcev pa se je ude-
ležil maratona MTB Slav-
nik. Luka Tavčar je bil tretji 
na 81-kilometrski progi, 
Aljoša Martinjaš je končal 
na 11. mestu, Jure Belak na 
12., Jure Kukovič pa na 34. 
mestu. Valter Tomšić je bil 
na petdesetkilometrski trasi 
13., Ana Podpečan 82.

Uspehi calcitovcev



12

Zanimivosti

petek, 21. junija 2019

Vladimir Korošec

Velika planina – Dobili smo 
se zaradi večne teme, ki žal 
nima konca. Zavestno uni-
čujemo naravo, ki smo jo 
dobili od svojih prednikov v 
najem in bi jo morali takšno 
predati svojim otrokom in 
vnukom. Ne krademo le 
drug drugemu in naravi, 
temveč tudi svojim otro-
kom. Če želimo zaščitene in 
ogrožene vrste rastlin ohra-
niti, jih moramo najprej 
poznati, predvsem pa je tre-
ba upoštevati pravila, ki naj 
pri nabiranju veljajo. Ne 
smemo dovoliti, da prelepi 
alpski svet postane kraj za 
ropanje in uničevanje 
gorskega cvetja.
Zbrali smo se v pastirskem 
naselju na Veliki planini v 
Velikem stanu, kjer so po 
uvodnem pozdravu Vinka 
Poličnika in nagovoru pred-
sednice Planinskega društva 
Bajtar Darje Hribar ter neka-
terih gostov zapeli dve pe-
smi člani Lučke klape, nato 

pa smo se pod vodstvom 
predsednice društva Razno-
likost Petre Sladek iz Bioteh-
nične fakultete podali po 
planini. Vse prisotne je pre-
sunilo njeno izjemno na-
tančno opisovanje posame-
znih vrst rastlin, ki nam jih 
je predstavljala tako na-
tančno, da smo večkrat med 
seboj rekli, da je živi leksi-
kon. Vsi prisotni so bili nav-
dušeni nad njenim izrednim 
poznavanjem rastlinskega 
sveta. V triurnem poučnem 
pohodu po planini je naniza-
la toliko podatkov in zanimi-
vosti o gorskem cvetju, da se 
je sprehod med cveticami 
kar prehitro končal in je 
vzklila želja za ponovnim to-
vrstnim srečanjem.

Polni novega znanja o ko-
ristnosti cvetja in celotnega 
življa na planini smo ob za-
ključku na okrogli mizi 
strnili svoje vtise, predvsem 
pa nekako složno in enotno 
podprli ugotovitve, da je 
nujno ohranjati naravo v ta-
kšnem stanju, kot smo jo 
dobili od svojih prednikov. 
Vsakoletno množično oble-
ganje planine s strani turi-
stov, ki pogosto nimajo pra-
vega odnosa do narave, 
močno ogroža življenje na 
planini. Vsi skupaj bi se 
morali zavedati, da obstaja-
jo neke meje, do katerih 
lahko gremo, če hočemo 
ohraniti vse lepote gorskega 
sveta. Veliko ropanje in 
uničevanje cvetja, zdravil-

nih rastlin, ki krasijo ta naš 
gorski biser narave, je ne-
sprejemljivo in temu se je 
treba odločno upreti. Žal na 
tem srečanju ni bilo priso-
tnih predstavnikov tistih 
deležnikov planine, ki bi 
lahko bistveno pripomogli 
prizadevanjem za ohranja-
nje zdravega in čistega alp-
skega sveta. Sporočilo vsem 
ljubiteljem planine in 
gorskega cvetja je, da spoš-
tujemo pravila vedenja in 
ravnanja pri nabiranju cve-
tja in ohranjanju naravnega 
okolja, saj nam nihče ni do-
volil, da bi s svojim neupo-
števanjem naravnih zakoni-
tosti in ropanjem rastlin 
uničili našo edinstveno kra-
ško lepotico.

Rožni dan na planini
Člani Planinskega društva Bajtar smo v soboto, 8. junija, organizirali Rožni dan na Veliki planini, ki se 
ga je udeležilo kar lepo število ljubiteljev narave in gorskega cvetja.

V triurnem sprehodu po planini smo spoznali vrsto cvetlic in drugih gorskih rastlin. 

Jasna Paladin

Kamnik – Tradicionalni do-
godek, ki ga pripravljajo Ro-
man Kokole, Nives Matjan 
in Karla Urh, je na sončno 
soboto v Kamnik privabil 
več kot dvajset rezbarskih 
mojstrov iz celotne Sloveni-
je. Z dleti so začeli ustvarjati 
v zgodnjih jutranjih urah in 

pri stojnicah vztrajali vse do 
popoldneva.
Njihovo ustvarjanje si je 
ogledalo tudi veliko pohodni-
kov, ki so ta dan na Glavnem 
trgu začenjali ali zaključevali 
Pohod ob reki, ki povezuje. 
V znak zahvale so vsem ude-
ležencem podelili priznanja, 
za dobro voljo pa je poskrbe-
la tudi živa glasba.

Rezbarji ustvarjali 
na Glavnem trgu
V soboto, 8. junija, je na Šutni potekalo že osmo 
Srečanje rezbarjev Slovenije.

Med mojstri smo opazili tudi mladega vajenca; 11-letni 
David Mavrič iz Nevelj se rezbarjenja uči pod mentorstvom 
Romana Kokoleta. / Foto: Jasna Paladin

Marija Pirc

Motnik – Starše, stare starše, 
čebelarje in prijatelje čebel 
smo povabili, da se nam 
pridružijo na predstavi Me-
dena pravljica. Preden pa so 
prišli obiskovalci, so učenci 
zanje spekli medenjake in s 
tem odišavili vso šolo. Prire-
ditev smo začeli z mislijo na 
20. maj, svetovni dan čebel, 
ki ga je predlagala Čebelar-
ska zveza Slovenije in ga le-
tos praznujemo že drugič. To 
priložnost smo izkoristili, da 
smo se uradno zahvalili če-
belarju Jožetu Marinku, ki 
nam je podaril čebeljo druži-
no. Čebelnjak pri šoli so leta 
1998 postavili v okviru 
Društva Mak, v likovno-rez-
barski delavnici pa so ustvari-
li prvo poslikavo panjskih 
končnic. Da bi osvežili novi 
dom čebel, smo povabili ot-
roke skupaj s svojimi druži-
nami in prijatelji, da so obli-
kovali svojo družinsko panj-

sko končnico, ki sedaj krasi 
naš čebelnjak. Vse kaže, da 
se čebele v tem čebelnjaku 
prav dobro počutijo.
Na predstavi so se obiskoval-
ci pošteno nasmejali, po 
predstavi pa so sledile delav-
nice, ki so jih učenci sami 
vodili in tako staršem 
predstavljali čebele in njiho-
vo življenje. Rdeča nit so bili 
slikopisi, ki so predstavljali 
uvod v vsako delavnico, sle-
dilo je praktično delo, na 
koncu so nas z znanjem 
obogatili tudi čebelarji. 
Na prvi delavnici so spozna-
li čebelarska oblačila, obi-
skovalci so se morali pravil-
no in čim hitreje obleči, po-
tem pa so šli skupaj pred 
čebelnjak, kjer so opazovali 
čebele. Kakšne naloge op-
ravljajo čebele delavke, so 
lahko spoznavali na drugi 
delavnici, kjer so na igrišču 
z gibalnimi nalogami pona-
zorili čebele čistilke, gradite-
ljice, stražarke, dojilje in 

pašne čebele. Na naslednji 
delavnici so spoznavali pri-
delke čebel, med in cvetni 
prah so tudi okušali. Četrta 
delavnica je vsebovala veliko 
pomembnih podatkov o če-
belah: člane čebelje družine, 
razvoj čebele in zgradbo nje-
nega telesa. V avli šole smo 
imeli razstavo čebelarske 
opreme in učenci so jo obi-
skovalcem opisali in predsta-
vili. Prav vsi so lahko obiska-
li vse delavnice in na otroški 
način spoznali pomembnost 
čebel za naše življenje. 
Tako smo že drugo leto na 
podružnični šoli v Motniku 
spoznavali čebele. Sodelova-
nje čebelarjev in učencev pa 
je ključno za nadaljevanje 
čebelarske dejavnosti.
V soboto, 25. maja, se je 
šest učencev čebelarskega 
krožka udeležilo državnega 
čebelarskega tekmovanja v 
Beltincih. Štirje učenci so 
pridobili srebrno državno 
priznanje.

Svetovni dan čebel
V soboto, 18. maja, smo na Podružnični šoli Motnik organizirali dan 
odprtih vrat z naslovom Z gibanjem spoznajmo čebele.
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www.visitkranj.com

BAJAGA & INSTRUKTORI
KINGSTON
ADI SMOLAR
VESELI SVATJE
HELENA BLAGNE
KLAPA BONACA
TILEN LOTRIČ
PRAZNIK KRANJSKE KLOBASE
DRŽAVNO PRVENSTVO V ODBOJKI NA MIVKI
ULIČNO GLEDALIŠČE
STAND UP
KRANSKA KUHNA
OTROŠKI KRANFEST

18.-20. julij
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Jasna Paladin

Snovik – Upokojenci so na 
prizorišče prišli z vseh kon-
cev Gorenjske. Srečanje so 
vzeli predvsem kot druženje, 
a vseeno z zanimanjem pris-
luhnili tudi govorcem, ki so 
poudarili tudi resnejše teme, 
ki pestijo starejšo populacijo.
V imenu organizatorjev je 
pozdravne besede zbranim 
namenil predsednik Društva 
upokojencev Gorenjske Vin-
ko Polak, pred mikrofon pa 
so stopili tudi predsednik 
Zveze društev upokojencev 
Slovenije Janez Sušnik, 
predsednik Pokrajinske zve-
ze društev upokojencev Go-
renjske Zdravko Malnar, 
župan Matej Slapar in koor-
dinator projekta Starejši za 
starejše Edvard Kavčič. 
»Upokojenci, polagam vam 
na srce: bodite moštvo, pod-
pirajte našo zvezo, potrebu-
jemo vas, da uresničimo tis-
to, kar si vsi skupaj želimo. 
Preveč ste tihi, nemi, samo 
tarnate zaradi nizkih pokoj-
nin, zato v prihodnje priča-
kujem, da ste bolj aktivni,« 
je bil jasen Janez Sušnik. 

Zdravko Malnar je pozval, 
naj podpišejo peticijo Zveze 
društev upokojencev Slove-
nije za ureditev dolgotrajne 
oskrbe kot nove in po-
membne oblike socialne 
varnosti. Župan Matej Sla-
par pa je med drugim dejal: 
»Vedno in povsod je treba 
poudariti, da ste starejši iz-
redno pomemben del lokal-
ne skupnosti. Tudi Društvo 
upokojencev Kamnik je ne-
pogrešljivi del naše skup-

nosti, saj gre za enega večjih 
kamniških društev. Še pose-
bej sem ponosen na njihovo 
delo, saj se člani društva 
vključujejo v različne aktiv-
nosti in sodelujejo na mno-
gih prireditvah. Njihova 
vztrajnost, dobre ideje in 
pridnost so zgled za občino. 
Starejši ste tisti, ki nas učite, 
delite izkušnje, poglede in 
razmišljanja, za kar se vam 
zahvaljujem. Naj vas tudi v 
nadalje vodi medsebojno 

spoštovanje, pozitivne misli, 
lepi, sožitje ter pomoč drug 
drugemu. Hvala, ker prispe-
vate svoj čas in energijo za 
ljudi, ki to potrebujejo.«
Za bogat kulturni program 
so poskrbeli člani DU Ka-
mnik, za glasbo v živo an-
sambel Špica za pester spre-
mljevalni program (bosono-
go pot, ogled term …) pa 
člani Turističnega društva 
Tuhinjska dolina in Terme 
Snovik.

Gorenjski upokojenci 
zbrani v Snoviku
Organizacijo tradicionalnega srečanja upokojencev Gorenjske, že 28. po vrsti, so letos prevzeli člani 
Društva upokojencev Kamnik, ki so 6. junija pod velikim šotorom pri Termah Snovik skupaj s 
Pokrajinsko zvezo društev upokojencev Gorenjske in ob podpori Občine Kamnik pripravili družabno 
srečanje za okoli tisoč sedemsto svojih članov.

V Snoviku se je zbralo več kot tisoč sedemsto upokojencev. / Foto: Gorazd Kavčič

Jasna Paladin

Kamnik – Slovesne priredi-
tve se je v društvenih prosto-
rih udeležil tudi župan Ma-
tej Slapar, ki je priznanja in 
cvetje parom podelil skupaj 
s predsednikom Društva 
upokojencev Kamnik Vin-
kom Polakom.
Najdaljši staž skupnega živ-
ljenja z  diamantno obletni-
co to pomlad slavijo Marija in 

Albin Prešeren ter Ivana in 
Franc Ravnikar. Biserno po-
roko so praznovali: Marija in 
Karl Andič, Pavla in Janez 
Berlec, Angelca in Jože 
Bremšak, Ana in Janez Jakše 
ter Angela in Alojz Štritof. 
Zlatoporočenci pa so bili: 
Frančiška in Jože Baloh, Ani 
in Jože Baraga, Jožica in Jože 
Baronik, Mihaela in Jožef 
Čimžar, Marija in Jože Gor-
jan, Mihelca in Franc Gro-

šelj, Apolonija in Franc Ko-
sirnik, Zdenka in Anton Pod-
jed, Marija in Miha Šlebir ter 
Marinka in Janez Šuštar.
»Mnogo dobrega, pa tudi 
kaj slabega ste doživeli na 
vaši skupni poti. Če ne bi 
požrtvovalno vlagali v par-
tnerski odnos, verjamem, 
danes ne bi bili tukaj. Za to 
ste lahko hvaležni, saj mar-
sikdo nima te sreče. Podpi-
rajte se tudi v nadalje in 

imejte se radi. Predvsem pa 
vam želim obilo zdravja, 
sreče in medsebojnega ra-
zumevanja,« je slavljence 
nagovoril župan.
Prijetno druženje je tudi le-
tos minilo v družbi Ljudskih 
pevk Predic, harmonikarja 
Jožeta Jagodica in Folklorne 
skupine Kamnik, pare, ki se 
slavja niso mogli udeležiti, 
pa bodo predstavniki društva 
obiskali na domu.

Počastili jubilejne pare
Društvo upokojencev Kamnik je tudi v letošnjem juniju pripravilo slovesnost za svoje člane – za 
diamantne, biserne in zlate pare.

Župan Matej Slapar in predsednik Društva upokojencev 
Kamnik Vinko Polak … / Foto: Občina Kamnik

… sta priznanja podelila sedemnajstim diamantnim, 
bisernim in zlatim parom. / Foto: Občina Kamnik

TEŽJI  
SUDOKU

Rešitev:

sudoku_TEZJI_kam_19_12
NALOGA

7 5 8 2
4 5 7 6 3
9 3

4 5 3
2 1

7 6 9
1 7

3 8 7 5 1
7 6 4

sudoku_TEZJI_kam_19_12

REŠITEV

7 5 3 6 8 2 1 9 4
8 4 2 5 1 9 7 6 3
6 9 1 3 7 4 8 5 2
4 1 8 2 9 6 5 3 7
2 3 9 4 5 7 6 8 1
5 7 6 1 3 8 4 2 9
9 6 4 8 2 1 3 7 5
3 8 7 9 4 5 2 1 6
1 2 5 7 6 3 9 4 8

sudoku_TEZJI_kam_19_12
NALOGA

7582
45763
93

453
21

769
17

38751
764

sudoku_TEZJI_kam_19_12

REŠITEV

753682194
842519763
691374852
418296537
239457681
576138429
964821375
387945216
125763948

sudoku_LAZJI_kam_19_12
NALOGA

84573
54786

913
98165

87
24539

821
47635
1293

sudoku_LAZJI_kam_19_12

REŠITEV

862145973
354297816
971386524
793812465
518469732
246753198
639578241
487621359
125934687

Rešitev:

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

sudoku_LAZJI_kam_19_12
NALOGA

8 4 5 7 3
5 4 7 8 6

9 1 3
9 8 1 6 5

8 7
2 4 5 3 9

8 2 1
4 7 6 3 5
1 2 9 3

sudoku_LAZJI_kam_19_12

REŠITEV

8 6 2 1 4 5 9 7 3
3 5 4 2 9 7 8 1 6
9 7 1 3 8 6 5 2 4
7 9 3 8 1 2 4 6 5
5 1 8 4 6 9 7 3 2
2 4 6 7 5 3 1 9 8
6 3 9 5 7 8 2 4 1
4 8 7 6 2 1 3 5 9
1 2 5 9 3 4 6 8 7

LAŽJI 
SUDOKU

Kamniški sudoku

Tone Prešeren

Kamnik, Duplica – Kar 119 
upokojencev iz enajstih dru-
štev, se je 4. junija pomerilo 
v Pokrajinskem prvenstvu v 
tenisu na igriščih na Duplici 
in v Kamniku. Tekmovali so 
posamezno in v dvojicah, 
moški v petih, ženske pa v 
treh starostnih kategorijah. 
Čeprav smo imeli na razpo-
lago 14 igrišč, je tekmovanje 
kljub skrajšanemu sistemu 
in lepemu vremenu trajalo 
od jutra skoraj do večera, 
vsega skupaj smo odigrali 
kar 126 dvobojev. Najuspe-
šnejši so bili igralke in igral-
ci iz Tržiča, ki so v trajno 
last osvojili prehodni pokal. 
Osvojili so šest zlatih kolajn, 
po dve Kranjčani, Radomlja-

ni in Škofjeločani, po eno pa 
v dvojicah Kamničani (Ribič 
in Prešeren) in Komendčani 
(Kolar in Kovačevič). Za DU 
Kamnik so kolajne osvojili 
še Bronka Boben, Jože Ur-
šič, Jože Štritof, Drago Le-
ben in Tone Prešeren med 
posamezniki, pri dvojicah 
pa Leben, Uršič. Za DU Ka-
mnik so nastopili še Rajna 
Šiljak, Vlado Breznik, Iztok 
Krivorotov, Miro Kropivšek, 
Janko Poljanšek, Feliks 
Pregl, Danijel Ramšak, Mi-
tja Redja, Engelbert Ribič, 
Slavko Šuštar, Franci Ven-
gust, Miran Završnik in Du-
šan Žagar. Ekipno so 
Kamničanke osvojile četrto 
mesto, moški tretje, skupno 
pa je ekipa DU Kamnik kon-
čala na tretjem mestu.

Upokojenci so 
igrali tenis
Pokrajinsko prvenstvo v tenisu za člane društev 
upokojencev Gorenjske je tokrat potekalo na 
teniških igriščih na Duplici in v Kamniku.

Podelitev pokalov moškim ekipam
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Kuharski mojster 
Andrej Goljat je zbral 
več kot sedemdeset 
receptov za sladice 
različnih vrst, od 
zavitkov, preprostih 
kolačkov, narastkov, 
zmrzlin, krem, strjenk 
do tiramisujev in 
tartufov. Vsi recepti 
imajo naveden čas 
priprave, pečenja ali 
zamrzovanja. Vse 
sladice nas vabijo 
tudi s slikami. 

Sladice
hitro in preprosto

ANDREJ GOLJAT

ZALOŽBA KMEČKI GLAS

www.gorenjskiglas.si

148 strani, 140 x 200 mm, spiralna vezava

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel.  
št.: 04 201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.  
Če jo naročite po pošti, se poštnina zaračuna  
po ceniku Pošte Slovenije.

                        + poštnina

12  50
EUR

ZAVOD ZA TURIZEM, ŠPORT IN KULTURO KAMNIK

Petek, 5. julija, ob 18. uri, Park Evropa, Kamnik
Kulinarični petek

Odprtje letošnje sezone Kul petkov bo posebno, saj bo to tudi uvod v 
Maraton Alpe, ki bo potekal 7. julija. Dogajanje bo obiskal eden najbolj-
ših smučarskih letalcev Robi Kranjec, ki mu boste lahko prisluhnili tudi 
v kratkem pogovoru. Za glasbo bodo poskrbeli Beer Belly (irska glasba).

Petek, 12. julija, ob 18. uri uri, Park Evropa, Kamnik
Kulinarični petek

Za glasbo bodo poskrbeli Damačica (etno, folk in blues glasba).

Petek, 19. julija, ob 18. uri, Park Evropa, Kamnik
Kulinarični petek

Za glasbo bodo poskrbeli Aritmija (indijska glasba).

ZAVOD ZA TURIZEM, ŠPORT IN KULTURO KAMNIK IN ZDRUŽENJE 
KAMNIŠKO-SAVINJSKIH ALP

Petek, 21. junija, ob 21.30, Grajska terasa, Stari grad 
nad Kamnikom
Gorniški film na Starem gradu

Na ogled bo film The Dawn Wall, ki je na 13. Festivalu gorniškega filma 
prejel Glavno nagrado mesta Domžale. Za gostinsko ponudbo bo pos-
krbela ekipa Grajske terase. Od 19.30 do predvidoma 24. ure bo na 
voljo tudi brezplačni prevoz na Stari grad izpred parkirišča pri Gimna-
ziji in srednji šoli Rudolfa Maistra. Vsekakor pa se obiskovalci lahko na 
Stari grad odpravite peš, a pri tem ne pozabite na primerno opremo. 

DOM KULTURE KAMNIK 

Nedelja, 23. junija, ob 17. uri in ob 19.30
Plesna produkcija Plesnega kluba Šinšin

Vsaka predstava traja 90 minut.

JAVNI ZAVOD MEKINJSKI SAMOSTAN

Od ponedeljka, 1. julija, do petka, 5. julija, in od 
ponedeljka, 8. julija, do petka, 12. julija, od 9. do 16. 
ure, samostan Mekinje

Počitnice z vsebino: spodbujanje razvoja čustveno socialne 
inteligence pri otrocih (6–11 let). 

Obvezne prijave na info@samostanmekinje.si do 12. 7. Prispevek 
staršev na otroka znaša 40 evrov. Delavnica bo izvedena ob za-
dostnem številu prijav.

KNJIŽNICA FRANCETA BALANTIČA KAMNIK

Sobota, 22. junija, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik

Tunjiška literarna transverzala: Strelova pot
Zbirno mesto na parkirišču pri gostilni Za Tunco v Tunjicah. Več in-
formacij na spletni strani www.kam.sik.si. 

ARBORETUM VOLČJI POTOK

Sobota, 22. junija, od 10. do 12. ure

Izdelave naravnega mila
Vabljeni na delavnico, kjer boste spoznali postopek izdelave naravnega 
mila. Na voljo bodo različni naravni dodatki za izdelavo mila. Ker je izde-
lava zelo preprosta, je delavnica primerna za vse starosti. Obvezna prijava.

Nedelja, 23. junija, od 15. do 16. ure

Družinska joga
Joga za otroke in družine nas na zabavno igriv in zanimiv način vabi 
v svet jogijske vadbe, dihalnih tehnik in sproščanja. Družinska joga je 
odličen način za povezovanje z otroki, kvalitetno preživljanje prostega 
časa, učenje zaupanja in pozitivne samopodobe. Obvezna prijava.

Nedelja, 23. junij, od 11. do 12. ure

Nordijska hoja
Nordijska hoja je oblika športne rekreacije, s katero krepimo celotno 
telo. Pravilni prikaz hoje bo za vas izvedla fizioterapevtka in učiteljica 
nordijske hoje. Bodite primerno oblečeni in obuti ter s seboj prinesite 
palice za hojo. Obvezna prijava.

Nedelja, 30. junija, od 15. do 16. ure
Kuščarji kot hišni ljubljenčki

So kuščarji lahko hišni ljubljenčki? Kako zanje skrbimo? Na delavni-
ci boste spoznali kuščarje in nekatere izmed njih tudi pobožali. 
Spoznali boste tudi, zakaj so slovenski kuščarji na seznamu ogrože-
nih vrst in zakaj je pomembno, da jih v naravi ne vznemirjamo. 
Obvezna prijava. 

Prireditve v juniju in juliju
Ponedeljek, 1. julija do 31. julija
Mesec trajnic 

Trajnice so nepogrešljiv element pri načrtovanju zasaditve vrta. Zara-
di svoje življenjske dobe veljajo za praktične rastline, odlikuje pa jih 
tudi lepota cvetja in raznovrstnost oblik in barv. V Arboretumu si 
lahko ogledate grede, ki prikazujejo različne možnosti zasaditve.

Sobota, 6. julija, od 10. do 11. ure
Spoznavanje eksotičnih živali

Vabljeni, da se delavnice udeležite vsi ljubitelji živali. 

VELIKA PLANINA 

Vsaka sobota od 10.30 do 13.30, Gradišče
Voden ogled Velike planine

Sobota, 22. junija, ob 8.30, Velika planina
Zdravje za vse

S centrom za krepitev zdravja se dobimo se 8.30 na planini Kisovec in 
gremo skupaj proti Veliki planini, kjer bomo izvedli predstavitev prve 
pomoči v planinah in relaksacijske tehnike.

Sobota, 13. julija, od 11. do 21. ure, Velika planina
Sladki kot

Vabljeni ljubitelji koktejlov in planin.

TURISTIČNO DRUŠTVO GORA SVETI MIKLAVŽ

Ponedeljek, 24. junija, ob 19. uri
Proslava s sveto mašo na predvečer Dneva državnosti na 
Gori sveti Miklavž

ATELJE NAROBE SVET

Od ponedeljka do petka, 24. junija do 28. junija, od 10. 
ure do 11.30, v sredo, 26. junija, od 16. ure do 17.30.
Ustvarjalni začetek počitnic

Torek, 2. julija, od 10. do 12. ure
Z glino je fino

Počitniške delavnice v juliju in avgustu 2019 vsak torek in vsak četrtek 
od 10. do 12. ure. Za šolarje pa tudi mlajše v spremstvu odraslih. 
Obvezne prijave v ateljeju ali na mojca.zalik@gmail.com in 041 540 
342. Cena delavnice: 15 evrov

TURISTIČNO DRUŠTVO TUHINJSKA DOLINA IN TERME SNOVIK

Petek, 21. junija, ob 20. uri, Terme Snovik
Pohod z baklami do izvira

Sobota, 22. junija, ob 9. uri, Terme Snovik
Pohod po podeželju z degustacijo Od kmetije do kmetije

Prispevek za pohod je 10 evrov na osebo.  
Obvezna predhodna prijava.

Nedelja, 23. junija, ob 16. uri, Terme Snovik
Voden ogled po Kneippovi bosonogi poti

Prispevek za pohod je 10 evrov na osebo. Obvezna predhodna prijava.

TURISTIČNO DRUŠTVO KAMNIŠKA BISTRICA

Nedelja, 23. junija, ob 9. uri, Kamniška Bistrica
Pot po Kamniški Bistrici z ogledom zanimivosti

Dogodek je brezplačen. Zaključek s kavo v planinskem domu.

PLANINSKO DRUŠTVO KAMNIK

Nedelja, 30. junija, ob 13. uri, IPC pri Jurju
Dan Kamniških planin

Delavnice povezane s planinarjenjem

ALPINISTIČNI ODSEK PD KAMNIK

Od petka, 21. junija, do torka, 25. junija,
Plezalni tabor pri Petkovih njivah Pipa miru 

Vsak planinec sam poskrbi za kamping opremo, hrano, pijačo in svo-
je smeti. Obvezne predhodne prijave. 

ZDRAVILNI GAJ TUNJICE

Sobota, 22. junija, od 10. ure do 12.30, Zdravilni gaj 
Tunjice

Tehnike sproščanja
Ob nakupu vstopnice za Zdravilni gaj sledi brezplačna delavnica teh-
nik sproščanja.

Sreda, 26. junija, od 14. do 18. ure, Zdravilni gaj Tunjice

Zdravje za vse
Potrebne prijave: katja.jelovcan@zdkamnik.si

KOLESARSKO DRUŠTVO ADRIA MOBIL

Petek, 21. junija, ob 12. uri, Tuhinjska dolina - Športna 
dvorana Kamnik - Podgorje

Dirka po Sloveniji 

Številne druge prireditve v občini Kamnik 
najdete na uradni spletni strani Občine Ka-
mnik www.kamnik.si pod rubriko Kam v ju-
niju? ter tudi v elektronskem mesečniku, ki 
vsak zadnji petek v mesecu pride v vaš ele-
ktronski predal. Prijave preko obrazca Osta-
nimo v kontaktu na dnu spletne strani 
www.visitkamnik.com.  

Koledar prireditev pripravlja Zavod za turizem, šport in kulturo Kamnik.  
Če želite, da je vaša prireditev omenjena na tem mestu ali v elektronskem 
mesečniku Kam? V Kamnik!, izpolnite elektronski obrazec http://bit.ly/Vpis-
Dogodka.

Jasna Paladin

Kamniška Bistrica – Društvo 
paraplegikov ljubljanske 
pokrajine je vsakoletno sre-
čanje svojih članov 8. junija 
pripravilo v občini Kamnik. 
Člani društva, njihovi svojci 
in sodelavci so pred osred-
njim srečanjem v Kamniški 
Bistrici imeli možnost izbi-
re ogleda Arboretuma Volčji 
Potok ali pa se z gondolo 
povzpeti na Veliko planino. 
Po pozdravnih besedah 
predsednice društva Mirjam 
Kanalec je zbranim dobro-
došlico zaželel župan Obči-
ne Kamnik Matej Slapar. 

Omenil je glavne znameni-
tosti kamniške občine in po-
membne izletniške točke ter  
udeležencem srečanja zaže-
lel, da bi se njihove poti še 
prekrižale. 
»Po dobrotah na žaru, ki sta 
nam jih pripravila naša žar 
mojstra, smo uživali v prele-
pem, že malce gorskem 
okolju in prijetnem druže-
nju,« je srečanje povzel Jože 
Globokar in zaključil, da sta 
imeli skupini v Arboretumu 
in na Veliki planini kar pre-
malo časa, da bi si lahko 
ogledali vse zanimivosti, 
zato se bodo v naše kraje z 
veseljem še vrnili.

Srečanje paraplegikov
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Zahvale
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JAVNI VODOVODNI SISTEM: 041 616 087
JAVNA RAZSVETLJAVA: 031 407 047
ODPADNE VODE: 041 326 256
VZDRŽEVANJE OBČINSKIH CEST: 031 625 524
POGREBNA SLUŽBA: 041 634 94824 UR NA DAN

Merilo naše uspešnosti je  
zadovoljstvo naših uporabnikov.

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK D.O.O., CANKARJEVA CESTA 11, 1241 KAMNIK

Komunalno podjetje Kamnikd.o.o.
Cankarjeva 11, 1241 Kamnik

www.pogrebnik.si

ZAHVALA

Mama je ena sama,
ena in edina za vse življenje.

Terezija 
Vrankar
(30. 9. 1932–4. 6. 2019)

Zahvaljujemo se za vse sočutne besede, stisk rok in po
darjeno cvetje in sveče. Hvala vsem, ki ste jo pospremili 
na njeni zadnji poti. 
Vsa toplina njenega srca bo ostala vedno z nami.

Vsi njeni
Junij 2019

ZAHVALA

Ne več mravlja na ravnini, 
begajoča v mreži cest, 
v vrtoglavi tej višini 
sosed zdaj sem večnih zvezd. 
(A. Gradnik)

Mnogo prezgodaj nas je zapustil 
naš dragi

Darko Rozman
(1973–2019)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, nekdanjim sodelavcem, učiteljem OŠ Stranje 
in drugim za vsak stisk roke, za tople objeme in tola
žilne besede. Hvala za darovano cvetje, sveče in denar
no pomoč. Hvala pogrebni službi KPK, Kvartetu Grm, 
trobentaču Policije, gospodu Urhu ter gospodu župniku 
za lepe besede ob težkem slovesu. Hvala vsem, ki ste ga 
pospremili na njegovi zadnji poti!

Vsi njegovi
Junij 2019

ZAHVALA

Ni smrt tisto, kar nas loči,
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše. Brez pomena
zanje so razdalje, kraj in čas.

Poslovil se je naš dragi mož, oče, 
dedek, pradedek, stric, tast in brat

Bogdan Ivančič
borec NOB iz Šmarce pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, znancem za prijaznost, izrečeno sožalje, vsak 
stisk roke, topel objem, podarjeno cvetje in sveče. Hvala 
njegovi zdravnici dr. Marti Jerman, sestri Mateji Čučko 
in Romani Poljanšek za nesebično pomoč. Zahvala tudi 
Združenju borcev za vrednote NOB Kamnik, g. Bojanu 
Kukanja za začetni nagovor, praporščakom ter pevcem 
in glasbenikom za pesmi slovesa. Zahvaljujemo se tudi 
pogrebni službi KPK Kamnik. Hvala vsem, ki ste ga pos
premili na njegovi zadnji poti in se ga boste spominjali.
Imamo te radi in ostal boš za vedno v naših srcih.

Žalujoči vsi njegovi

Maj je odhajal in z njim si  
odšel tudi ti, naš dragi mož, ati, 
dedi, tast ...

Lovrenc 
Bojan  
Horvat

                                        18. 1. 1942–31. 5. 2019

Vsem, ki ste ga na lep in sončen dan pospremili k večne
mu počitku, se najlepše zahvaljujemo. Hvala za darova
no cvetje in sveče, stiske rok in lepe besede, hvala, ker ste 
ga imeli radi. Posebna zahvala tudi gospodu župniku za 
lep poslovilni obred, pevcem za občuteno zapete pesmi 
in trobentaču za prelepo Ave Marijo. Hvala vsem, ki se 
ga boste spominjali.

Z žalostjo v srcu vsi njegovi

V 80. letu se je od nas poslovila 
naša mama, tašča, babica, praba
bica, sestra in teta

Frančiška 
Stele 
iz Košiš pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
sosedom za darovano cvetje in sveče, DSO Kamnik za os
krbo, gospodu župniku Demšarju za opravljen obred, pev
cem Grm in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni
Junij 2019

ZAHVALA
 
Ko pošle so ti moči, 
zaprl trudne si oči,
in čeprav spokojno spiš,
v naših srcih še živiš.

V 65. letu nas je mnogo  
prezgodaj zapustil naš dragi

Vinko Dornik
iz Porebra pri Kamniku

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorod
nikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečena 
ustna in pisna sožalja, darovano cvetje, sveče in vso pod
poro. Še posebej se zahvaljujemo zdravstvenemu osebju 
Onkološkega inštituta v Ljubljani za nesebično pomoč 
in lajšanje bolečin v času njegove bolezni. Zahvaljujemo 
se tudi Ribiški družini Bistrica  Domžale in Prostovolj
nemu gasilskemu društvu Sela pri Kamniku za ganljive 
poslovilne besede in prebrane govore. 
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ste ga v tako velikem 
številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA

Ne prosim za boleč spomin,
trpljenja v smrti ni,
kdor ljubil je vse žive dni,
ta v grobu mirno spi.
(Elka Podbevšek)

Umrl je naš dragi ata, stari ata, 
pradedek, stric

Jožef Zupančič
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, znancem za izrečena sožalja, darovane sveče 
in cvetje. Hvala vsem, ki ste nam v težkih trenutkih stali 
ob strani in ga pospremili na njegovi zadnji poti. Hvala 
DEOSu Gornji grad. Posebna zahvala Kvartetu Grm,  
ge. Marinki Mošnik za ganljive besede slovesa, hvala 
praporščakom ZB Kamnik in Lukovica ter trobentaču za 
sočutno zaigrano pesem.

Žalujoči vsi njegovi
Junij 2019

TRIATLONSKI KLUB UTRIP

Od ponedeljka, 1. julija, do petka, 5. julija, med 7. in 

16. uro, kopališče Pod skalco in okolica

Utrip poletja
Prijavnico izpolnite na spletni strani www.tk-utrip.si.

Od ponedeljka, 8. julija, do petka, 12. julija, med 7. in 

16. uro, kopališče Pod skalco in okolica

Utrip poletja
Prijavnico izpolnite na spletni strani www.tk-utrip.si.

Od ponedeljka, 15. julija, do petka, 19. julija, med 7. in 
16. uro, kopališče Pod skalco in okolica

Utrip poletja
Prijavnico izpolnite na spletni strani www.tk-utrip.si.

KOLESARSKO DRUŠTVO ALPE SIS

Nedelja, 7. julija, ob 9. uri

Maraton Alpe
Start in cilj kolesarskega maratona je v Samčevem prehodu. Slikovita 
trasa vodi udeležence ob štirih alpski rekah in čez tri prelaze, ki so v 
zgodovini  tako ali drugače ločevali ljudi, jezike, kulture,.. Prelazi Je-
zerski vrh, Pavličevo sedlo in Črnivec so svojevrsten izziv vsak zase.

TERME SNOVIK

Sobota, 22. junija, ob 9. uri uri.

Utrip mladosti 2019
Z odprtjem poletja se bo v Termah Snovik tudi uradno začela poletna 
kopalna sezona v zunanjem letnem bazenu. Poleg prijetne osvežitve 
in vodnih vragolij v bazenu se boste lahko zabavali tudi s številnimi 
športnimi in družabnimi aktivnostmi, ki jih bodo za vas pripravili sim-
patični animatorji.

Nedelja, 23. junija, ura bo znana naknadno

Postrvijada
Na 17. tradicionalni Postrvijadi boste lahko okušali sveže in slastne 
tuhinjske postrvi, ki jih bodo za vas pripravili pravi kuharski mojstri. 
Poskrbljeno pa bo tudi za najmlajše, ki bodo lahko ustvarjali na za-
bavni otroški kuharski delavnici.

ZAHVALA

Vajini srci sta omagali, vajin dih je zastal,
a na vaju spomin bo večno ostal.

V mesecu maju sta nas nepričakovano zapustila zakonca 

Kristina in Franc 
Pangeršič

iz Briš pri Kamniku

Iskrena zahvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, cvetje, sveče in svete 
maše ter spremstvo na njuni zadnji poti. Hvala osebju 
oddelka CIT UKC Ljubljana ter osebju Bolnišnice Gol
nik. Hvala njunima zdravnikoma doktorju Ahlinu in 
sestri Marjani, doktor Plavčevi in sestri Emi ter patro
nažni sestri Darji za zdravstveno oskrbo. Hvala gospodu 
župniku Mikliču za opravljen obred ob zadnjem slovesu, 
pevcem Kvarteta Grm in trobentaču za zaigrano Tišino. 
Zahvala tudi pogrebni službi KPK. Vsem iskrena hvala.

Vsi njuni
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Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04 201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.  
Če jo naročite po pošti, se poštnina zaračuna  
po ceniku Pošte Slovenije.

www.gorenjskiglas.si

Drobne sladice 
vam bodo s svojimi 
pisanimi barvami in 
privlačnimi oblikami 
zagotovo polepšale 
dan. Lahko so  
prijetna popestritev 
zabave, drobna 
pozornost tistim, 
ki jih imamo radi, 
zagotovo pa bodo 
vsakomur pričarale 
nasmeh na obraz. 
Z malo truda in 
ščepcem domišljije 
jih lahko izdela  
prav vsak.

6
EUR

52 strani, 169 x 220 mm, trda vezava

  Primer informativnega izračuna finančnega leasinga Peugeot Financiranje za vozilo Peugeot 2008 ACTIVE 1,2 PureTech 83 STT; bele banquise barve; El. zložljiva ogledala in pomik vseh stekel 
- mesečno odplačevanje; maloprodajna cena z DDV in vključenim bonusom (v ceni je obračunanih 1.000 EUR popusta v primeru financiranja Peugeot – pod pogojem vsaj 24 mesečne dobe financiranja) je 12.990 EUR; mesečni 
obrok je 141 EUR pri pologu v višini 30% in ročnosti 84 mesecev; višina pologa je pri akciji omejena od 10% do 50%, doba financiranja je vezana na ročnost od 36 mesecev do 84 mesecev; DDV je obračunan v obrokih; EOM na 
dan 23.04.2019 znaša 8,04% in se spremeni, če se spremenijo elementi izračuna; izračun temelji na osnovi indeksa obresti - 3 mesečni EURIBOR s skupno letno obrestno mero 6,6%; financirana vrednost 9.093 EUR; skupni znesek 
za plačilo 15.364 EUR; stranka v primeru Peugeot Financiranja prejme tudi jamstvo za dobo 5 let (vključuje dvoletno pogodbeno garancijo) oziroma 100.000 km in avtomobilsko kasko zavarovanje za 1 EUR za prvo leto; Peugeot 
Financiranje si pridržuje pravico do izbire zavarovalnice. Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot. Vse slike so simbolične. Poraba v kombiniranem načinu vožnje: od 4,0 do 5,7 l/100 km. Izpuh CO2: 
od 98 do 131 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Vrednost specifične emisije dušikovih oksidov NOx: od 0,0175 do 0,0449 g/km. Emisije trdnih delcev: od 0,00054 do 0,00240 g/km. Število delcev: od 0, do 4,23. Ogljikov dioksid 
(CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim 
koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.

P E U G E OT

peugeot.si

KLIMATSKA NAPRAVA
TEMPOMAT
ELEKTRIČNO ZLOŽLJIVA OGLEDALA

SUV PEUGEOT 2008
IZREDNA CENA

12.990 €

RODEX d.o.o., Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje, tel. 01 729 9200, www.rodex.si

Alenka Brun

Kamnik – Na simpatični ze-
lenici za Gostilno Repnik 
so izbirali najboljšega Anto-
novega mojstra žara. Pet 
žarov, pet paketov Antono-
vih mesnih dobrot in župa-
ni sosednjih občin v vlogah 
mojstrov žara, med kateri-
mi si je vsak izžrebal svojo 
pomočnico – znano Sloven-
ko; dobili pa so še dodatno 
pomoč in nasvete organiza-
torja izziva.
V zgodnjih popoldanskih 
urah vročega petka so se 
tako v peki na žaru pomeri-
li domači župan Matej Sla-
par, župan Občine Komen-
da Slavko Poglajen, župan 
Občine Trzin Peter Ložar 
ter Franc Jerič, župan Obči-
ne Mengeš. Toni Dragar, 
župan Občine Domžale, pa 
se dogodka žal ni mogel 
udeležiti in ga je pri peki 
zamenjal predstavnik pod-
jetja Meso Kamnik. 
Matej Slapar nam je tik 
pred začetkom tekmovanja 

zaupal, da bo naloga zanj 
precejšen izziv, saj s peko 
na žaru nima veliko izku-
šenj. Nasmejano je še pri-
pomnil, da je najpo-
membnejši načrt.
Preden so začeli peči, je pri-
sotne pozdravil tudi Miha 
Rozman, direktor Farm 
Ihan, vmes je nekaj uporab-
nih nasvetov s prisotnimi 
delil strokovnjak za prehra-
no Mario Sambolec, vse 
skupaj pa je povezoval 
Gašper Bergant. Krožnike 
so ocenjevali Tadej Bricelj, 
ki ga poznamo predvsem 
kot televizijskega in radij-
skega voditelja, pevec, ki 
smo ga spremljali v doma-
čem MasterChefu Klemen 
Orter in Zdenka Pavli, uni-
verzitetna diplomirana teh-
nologinja živilske tehnologi-
je iz podjetja Meso Kamnik. 
Na koncu je šla zmaga v Tr-
zin: najbolje so ocenili kro-
žnik trzinskega župana Pe-
tra Ložarja, ki mu je pri 
peki pomagala blogerka Ta-
mara Fortuna. Zmagovalni 

tandem je na krožniku naj-
več pozornosti namenil t. i. 
ihanskemu brancinu, ki je 
bil po besedah žirije tudi 
ravno prav pečen.
Dogodek je bil povezovalen, 
imel pa je tudi dobrodelno 
noto, saj so županove žare z 
opremo, mesnine in pakete 
sponzorskih izdelkov po do-
godku donirali družinam 
pomoči potrebnih in social-
nim institucijam iz petih 
občin. Dobrodelnosti so se 
pridružili tudi sodelujoči 
znani Slovenci.
Streljaj od piknika pa je 
Glavni trg gostil Kamniški 
festival piva. 
To, da v Kamniku delujejo 
kar štirje mikropivovarji, ve 
že vsak Kamničan. Pravijo, 
da je voda tu pač odlična, 
kar je za pivovarje ključne-
ga pomena. Na festivalu 
smo tako lahko okušali piva 
vseh štirih – Maister Brewe-
ry, Pivovarna Mali Grad, 
Barut Brewing and Blen-
ding in Domača pivovarna 
pod Menino. Pridružilo se 

jim je še šest pivovarjev iz 
drugih koncev Slovenije. 
Ker pa se k pivu dobro po-
dajo predvsem hamburger-
ji, so na festivalu za lačne 
želodčke skrbeli ravno tako 
domači 7 Burger, Mangoop 
Burgers 'n' stuff ter dekleta 
iz Vratarnice: Mojca, Nina 
in Darja. 
Glasbeni del so na festivalu 
zaupali zasedbama The Dre-
ams in B-kompleks, za po-
sebno atrakcijo pa so v večer-
nih urah poskrbeli tudi lju-
bitelji motorjev Gold Wing, 
ki so se z jeklenimi lepotci 
pripeljali na festival skozi 
Kamnik, okrašeni z lučkami. 
Kamnik in Slovenia Eco Re-
sort sta namreč gostila 
evropsko srečanje ljubiteljev 
motorjev Gold Wing, pri or-
ganizaciji pa je sodeloval 
tudi Zavod za turizem, šport 
in kulturo Kamnik.
Tokratni Kamniški festival 
piva je bil dobro obiskan, ve-
čina pa se je strinjala, da bi 
se brez zadržkov udeležila 
njegove ponovitve.

Živahen konec tedna
Gostilna Repnik je pred tednom dni gostila zanimiv piknik, na katerem so se v peki na žaru pomerili 
štirje župani, med njimi tudi domači Matej Slapar, Glavni trg v starem mestnem jedru pa Kamniški 
festival piva. Za zanimivo dogajanje so poskrbeli tudi ljubitelji motorjev Gold Wing.

Simon Koštomaj in Denis Pavlič (Maister Brewery) v 
začetnih urah festivala, ko sta še imela čas za klepet.     

Miha Tome in Aleš Ogrinec iz pivovarne Barut Brewing 
and Blending / Foto: Alenka Brun

Simona Koncilia in Frenk Jeglič iz Domače pivovarne pod 
Menino / Foto: Alenka Brun

Anja in Urban Florjančič – njun "pivski" Mali grad letos 
praznuje peti rojstni dan / Foto: Alenka Brun

Župan Matej Slapar se je v vlogi mojstra žara dobro znašel. 
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